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З А П И С Н И К 

са III седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 27. септембра 2024. године, у згради 
Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.07 часова.  

Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
На основу података из електронског система за вођење седнице Скупштине Града Новог Сада, 

седници су присуствовали одборници: 
 

1. Миленко Бачина 
2. Василија Бојић 
3. Цвија Васић 
4. Младен Верначки 
5. Слободан Веселиновић 
6. Дејан Вуковић 
7. Дина Вучинић 
8. Босиљка Делић 
9. Сања Драшко 
10. Бориславка Драгишић 
11. Душанка Ђокић 
12. Кристина Жарић 
13. Дамир Злојутро 
14. Бранислав Јововић 
15. Кристина Караић 
16. Ђула Киш 
17. Недјељко Клисурић 
18. Слободан Кокановић 
19. Драгана Крагуљац 
20. Данијела Малетић 
21. Јелена Маринковић Радомировић 

22. Марија Миланковић 
23. Радомир Миленковић 
24. Лена Нешовић 
25. Марина Недељковић 
26. Драган Пајић 
27. Игор Пејчић 
28. Бранкица Перић 
29. Татјана Покушевски 
30. Никола Поповић 
31. Кристина Пуповац 
32. Милорад Рељић 
33. Срђана Самарџија 
34. Бане Свитлица 
35. Милан Стојев 
36. Иван Стрибер 
37. Проф. др Весна Туркулов 
38. Сања Узелац 
39. Славенко Унковић 
40. Радомир Хаџибабић 
41. Драган Хемон 
42. Игор Црнобарац

 
Седници је такође присуствовао и нови одборник Горан Ђокић, којем је потврђен мандат на овој 

седници. 
На основу података из електронског система за вођење седнице Скупштине Града Новог Сада, 

седници нису присуствовали одборници: Биљана Пантић Пиља, Борис Фејди, Борислав Новаковић, 
Бранислава Пандуров, Бранка Зарић, проф. др Вељко Крстоношић, Виолета Арсић, прим. др сц. мед. 
Владимир Врсајков, Данило Бабић, Дејан Куља, Драган Миличевић, доцент др Драган Стајић, Драгана 
Јововић, Душко Лончар, Елпида Веселиновић, Жарко Мићин, Жељко Матић, Јасмина Илић, Катарина 
Бачулов, Маја Мрнуштик, Марија Смиљанић, Марко Ачански, Милан Алановић, Милко Дробњаковић, 
Милош Тубић, Миран Погачар, Миша Бачулов, Младен Цвијетић, Немања Кнежевић, Петар Холик, Проф. 
др Ружица Игић, Слободан Вукас, Стеван Бабић, Стеван Латиновић, као и нови одборник Иван Срдановић 
којем је потврђен мандат на овој седници. 

Иако нису били пријављени на електронски систем за вођење седнице Скупштине Града Новог 
Сада, супротно члану 33. став 2. Пословника Скупштине Града Новог Сада, у сали непосредно испред 
председавајућег стола су били присутни одборници следећих одборничких група: „СТРАНКА СЛОБОДЕ 
И ПРАВДЕ И ПОКРЕТ ЗА ПРЕОКРЕТ“, „Демократска странка, Покрет слободних грађана и Зелено леви 
фронт“, НАДА ЗА НОВИ САД - НОВИ ДСС – ПОКС, КРЕНИ – ПРОМЕНИ НОВИ САД, ГГ Хероји 
Миша Бачулов, Народни Покрет Србије – Еколошки Устанак,  СРБИЈА ЦЕНТАР – БРАВО НОВИ САД и 
самостална одборница Маја Мрнуштик, коју су све време заседања Скупштине Града Новог Сада 
нарушавали ред на седници Скупштине поступајући супротно одредбама Пословника. 
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Седницу Скупштине Града Новог Сада је отворила и њеним радом руководила 

Дина Вучинић, председница Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је замолила присутне одборнице и одборнике који се 

још нису пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио 
број присутних одборница и одборника на седници. 
 

Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 
40 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање. 

 
Председница Скупштине обавестила је одборнице и одборнике да су је 

одборници: Жарко Мићин, Биљана Пиља Пантић и доцент др Драган Стајић обавестили 
да су спречени да присуствују седници. 

 

Због нарушавања реда на седници Скупштине, председница Скупштине је током 
утврђивања дневног реда изрекла мере опомене следећим одборницима: Маји Мрнуштик, 
Мирану Погачару, Милошу Тубићу, Стевану Бабићу, Жељку Матићу, Бранислави 
Пандуров, Дејану Куљи, Драгану Миличевићу, Милану Алановићу и прим. др сц. мед. 
Владимиру Врсајкову. 

 
Након изречених опомена због нарушавања реда на седници Скупштине, 

председница  Скупштине је предложила да Скупштина Града изрекне меру удаљења са 
седници одборници Маји Мрнуштик. 

 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 40 

одборника гласало „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова изрекла меру удаљења са седнице одборници 
Маји Мрнуштик.  

 
Председница Скупштине је замолила одборницу Мају Мрнуштик да напусти 

салу, како би Скупштина наставила са радом, указала да јој је Скупштина Града Новог 
Сада изрекла меру удаљења са седнице и напоменула да ће бити принуђени да позову 
полицију уколико не напусти салу. 

 
Записник са II седнице Скупштине Града Новог Сада достављен je одборницама 

и одборницима уз сазив седнице. 
 
Председница Скупштине је упитала одборнице и одборнике да ли имају 

примедби на Записник. 
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Пошто није било примедби, председница Скупштине је ставила на гласање 
Записник са II седнице Скупштине Града Новог Сада. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила Записник са II седнице Скупштине Града.  

 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 23, 24. 25. и 26. септембра 2024. године. 
 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

Скупштине Града Новог Сада доставила је председници Скупштине Града 25. септембра 
2024. године образложен предлог да се дневни ред седнице Скупштине Града Новог Сада 
допуни по хитном поступку тачком: Предлог одлуке о измени Одлуке о ангажовању 
техничког секретара одборничке групе у Скупштини Града Новог Сада, који је 
одборницама  и одборницима достављен уз допис од 26. септембра 2024. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања Скупштине 
Града Новог Сада да се Предлог одлуке о измени Одлуке о ангажовању техничког 
секретара одборничке групе у Скупштини Града Новог Сада уврсти у дневни ред по 
хитном постуку и да се разматра као 138. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
На основу члана 84. став 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско веће 

Града Новог Сада доставило је 23,  24. и 26. септембра 2024. године председници Скупштине 
Града Новог Сада образложенe предлогe да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни 
тачкaмa:  

 
 Предлог одлуке о изменама Одлуке о буџету Града Новог Сада за 2024. годину 
 Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о Програму уређивања 

грађевинског земљишта за 2024. годину 
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 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму финансирања одређених 
комуналних делатности, као делатности од локалног интереса у 2024. години 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о  Програму одржавања објеката путне 
привреде за 2024. годину 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму коришћења средстава за 
заштиту од пожара за 2024. годину 

 Предлог одлуке о изменама Плана енергетске ефикасности Града Новог Сада за 
2024. годину 

 Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о остваривању потреба и 
интереса младих у областима омладинског сектора на територији Града Новог 
Сада 

 Предлог одлуке о престанку  важења Одлуке о Програму инвестиционих 
активности Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 
2024. годину 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности 
Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег 
одржавања водовода и канализације за 2024. годину 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 
услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2024. 
годину 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 
услуга из делатнoсти Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови 
Сад за 2024. годину 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности 
Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2024. годину 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 
услуга из делатнoсти Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2024. 
годину 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности 
Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора 
„Стан“ Нови Сад за 2024. годину 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 
услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина 
Нови Сад“ Нови Сад за 2024. годину 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности 
Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2024. годину  

 Предлог одлуке о изменама Oдлуке о Прoгрaму инвестиционих активности на 
изградњи регионалног центра за управљање отпадом у 2024. години  

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности за 
2024. годину, које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне 
послове Града Новог Сада 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 
пословања Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 
2024. годину 
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 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 
пословања Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 
2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 
пословања Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 
пословања Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2024. 
годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 
пословања Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 
пословања Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 
пословања Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних 
простора „Стан“ Нови Сад за 2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 
пословања Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ 
Нови Сад за 2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 
пословања Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 
2024. годину  

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допунама 
Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2024. 
годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног 
комуналног предузећа „Регионални центар за управљање отпадом“ Нови Сад за 
2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допуни 
Програма рада Туристичке организације Града Новог Сад са Финансијским 
планом и планом промотивних активности Града Новог Сада за 2024. годину 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности 
Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2024. 
годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 
пословања Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад 
за 2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допунама 
Програма пословања Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови 
Сад за 2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама и допуни 
Програмa рада Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Културног центра Новог Сада, Нови Сад за 2024. годину  

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Музеја Града Новог Сада, Петроварадин за 2024. годину 
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 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Историјског архива Града Новог Сада, Нови Сад за 2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад за 2024. 
годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Стеријиног позорја, Нови Сад за 2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Позоришта младих, Нови Сад за 2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
"Новосадског позоришта - Újvidéki Szinház", Нови Сад за 2024. годину  

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад за 2024. годину  

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама и допуни 
Програмa рада Установе за израду таписерија "Атеље 61", Петроварадин за 
2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor 
Magyar Művelődési Központ Újvidék за 2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменaма и допуни 
Програмa рада Установе за културу и образовање Културни центар "Младост", 
Футог за 2024. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменaма  Програмa рада  
Културног центра "Руменка", Руменка за 2024. годину  

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Установе за културу и образовање Културни центар "Кисач", Кисач за 2024. 
годину  

 Предлог одлуке о преносу права јавне својине Града Новог Сада на покретним 
стварима на Републику Србију, Министарство одбране, Регионални центар 
Министарства одбране Нови Сад, Центар Министарства одбране Нови Сад, без 
накнаде 

 Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада Републици Србији за потребе Министарства унутрашњих послова, 
без накнаде 

 Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада Основној школи „Светозар Марковић Тоза“ Нови Сад, у Новом 
Саду 

 Предлог решења о  именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 
предузећа „Лисје“ Нови Сад 

 Предлог решења о  именовању вршиоца дужности директора Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад 

 Предлог решења о  именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 
предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад 
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Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 
изнесу допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 

 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градског већа да се Предлог одлуке о изменама Одлуке о буџету Града Новог Сада за 
2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 74. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о Програму уређивања грађевинског 
земљишта за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 75. тачка дневног 
реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму финансирања одређених комуналних 
делатности, као делатности од локалног интереса у 2024. години уврсти у дневни ред и да 
се разматра као 76. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о  Програму одржавања објеката путне привреде за 
2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 77. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 
Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму коришћења средстава за заштиту од 
пожара за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 78. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Плана енергетске ефикасности Града Новог Сада за 2024. 
годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 79. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о остваривању потреба и интереса младих 
у областима омладинског сектора на територији Града Новог Сада уврсти у дневни ред и 
да се разматра као 20. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о престанку  важења Одлуке о Програму инвестиционих активности 
Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у 
дневни ред и да се разматра као 80. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода 
и канализације за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 81. тачка дневног 
реда. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 
Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из 
делатности Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у 
дневни ред и да се разматра као 82. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из 
делатнoсти Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2024. годину 
уврсти у дневни ред и да се разматра као 83. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се 
разматра као 84. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из 
делатнoсти Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у 
дневни ред и да се разматра као 85. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 
одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 
2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 86. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из 
делатности Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 
2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 87. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 40 

одборника гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни 
ред и да се разматра као 88. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Oдлуке о Прoгрaму инвестиционих активности на изградњи 
регионалног центра за управљање отпадом у 2024. години уврсти у дневни ред и да се 
разматра као 90. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности за 2024. 
годину, које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града 
Новог Сада уврсти у дневни ред и да се разматра као 91. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 
комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни 
ред и да се разматра као 92. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у 
дневни ред и да се разматра као 93. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 
комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се 
разматра као 94. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 
комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред 
и да се разматра као 95. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 
комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се 
разматра као 96. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 
комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се 
разматра као 97. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 
комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 
2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 98. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 
Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 
комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2024. годину 
уврсти у дневни ред и да се разматра као 99. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 
градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни 
ред и да се разматра као 100. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допунама Програма 
пословања Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни 
ред и да се разматра као 101. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа „Регионални центар за управљање отпадом“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у 
дневни ред и да се разматра као 104. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 
Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допуни Програма рада 
Туристичке организације Града Новог Сад са Финансијским планом и планом 
промотивних активности Града Новог Сада за 2024. годину уврсти у дневни ред и 
предлажем да се као 107. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у 
дневни ред и да се разматра као 89. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 
предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у 
дневни ред и да се разматра као 102. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допунама Програма 
пословања Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2024. годину 
уврсти у дневни ред и да се разматра као 103. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 
Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама и допуни Програмa рада 
Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се 
разматра као 108. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Културног 
центра Новог Сада, Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 
109. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Музеја 
Града Новог Сада, Петроварадин за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 
110. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Историјског 
архива Града Новог Сада, Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра 
као 111. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 
Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Завода за 
заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни 
ред и да се разматра као 112. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Стеријиног 
позорја, Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 113. тачка 
дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Позоришта 
младих, Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 114. тачка 
дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
"Новосадског позоришта - Újvidéki Szinház", Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни 
ред и да се разматра као 115. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 
Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Новосадског 
дечијег културног центра, Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра 
као 116. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама и допуни Програмa рада 
Установе за израду таписерија "Атеље 61", Петроварадин за 2024. годину уврсти у дневни 
ред и да се разматра као 117. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Мађарског 
културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ 
Újvidék за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 118. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменaма и допуни Програмa рада 
Установе за културу и образовање Културни центар "Младост", Футог за 2024. годину 
уврсти у дневни ред и да се разматра као 119. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 
Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменaма  Програмa рада  Културног 
центра "Руменка", Руменка за 2024. годину уврсти у дневни ред и да се разматра као 120. 
тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Установе за 
културу и образовање Културни центар "Кисач", Кисач за 2024. годину уврсти у дневни 
ред и да се разматра као 121. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Након изречених опомена због нарушавања реда на седници Скупштине, 

председница  Скупштине је предложила да Скупштина Града изрекне меру удаљења са 
седнице одборнику Мирану Погачару. 

 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно изрекла меру удаљења са седнице одборнику Мирану 
Погачару. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о преносу права јавне својине Града Новог Сада на покретним стварима 
на Републику Србију, Министарство одбране, Регионални центар Министарства одбране 
Нови Сад, Центар Министарства одбране Нови Сад, без накнаде уврсти у дневни ред и да 
се разматра као 129. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 
Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Републици Србији за потребе Министарства унутрашњих послова, без накнаде 
уврсти у дневни ред и да се разматра као 127. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Основној школи „Светозар Марковић Тоза“ Нови Сад, у Новом Саду уврсти у 
дневни ред и да се разматра као 128. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о  именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 
предузећа „Лисје“ Нови Сад уврсти у дневни ред и да се разматра као 135. тачка дневног 
реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о  именовању вршиоца дужности директора Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад уврсти у дневни ред и да се разматра као 
136. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 
Предлог решења о  именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 
предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад уврсти у дневни ред и да се разматра као 137. 
тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Александра Пејиновић и Вања Божић поднели су 24. септембра 2024. године 

председници Скупштине Града Новог Сада оверене писане оставке на функцију 
одборника Скупштине Града Новог Сада, које су одборницама и одборницима 
достављене уз допис од 25. септембра 2024. године. 

 
На основу члана 69. Закона о локалним изборима, Скупштина доноси одлуку 

којом констатује да је одборнику престао мандат одмах, односно на првој наредној 
седници. 

 
У складу са наведеним, председница Скупштине је ставила на гласање предлог да 

се оставка Александре Пејиновић на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада 
уврсти у дневни ред и да се разматра као 1. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се оставка Вање 

Божића на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада уврсти у дневни ред и да се 
разматра као 2. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Дописом од 25. септембра 2024. године, на основу члана 84. Пословника 

Скупштине Града Новог Сада, председница Скупштине предложила је Скупштини Града 
Новог Сада да се дневни ред допуни тачкама: 

 
 Потврђивање мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне 

листе УДРУЖЕНИ ЗА СЛОБОДАН НОВИ САД – Српска коалиција НАДА 
(НОВИ ДСС, ПОКС) - Странка слободе и правде, Народни покрет Србије, 
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Демократска странка, СРБИЈА ЦЕНТАР – СРЦЕ, Покрет слободних грађана, 
Зелено-леви фронт, ЕКОЛОШКИ УСТАНАК - ЋУТА, Покрет за преокрет, 
ГРАЂАНСКИ ПОКРЕТ БРАВО, Лига социјалдемократа Војводине – 
ВОЈВОЂАНИ - Прим. др Владимир Врсајков, Борислав Новаковић и 

 
 Потврђивање мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне 

листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – НОВИ САД СУТРА (Ивица Дачић – 
Социјалистичка партија Србије – СПС; Расим Љајић – Социјалдемократска 
партија Србије – СДП Србије; Милан Кркобабић – Партија уједињених 
пензионера, пољопривредника и пролетера Србије – Солидарност и правда – 
ПУПС – Солидарност и правда; Милан Стаматовић – Здрава Србија – ЗС;  др 
Војислав Шешељ – Српска радикална странка – СРС; Александар Вулин – 
Покрет социјалиста – ПС; Милица Ђурђевић Стаменковски – Српска странка 
Заветници – Заветници; Милош Вучевић – Српска напредна странка – СНС) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог да се тачка: Потврђивање 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе УДРУЖЕНИ ЗА 
СЛОБОДАН НОВИ САД – Српска коалиција НАДА (НОВИ ДСС, ПОКС) - Странка 
слободе и правде, Народни покрет Србије, Демократска странка, СРБИЈА ЦЕНТАР – 
СРЦЕ, Покрет слободних грађана, Зелено-леви фронт, ЕКОЛОШКИ УСТАНАК - ЋУТА, 
Покрет за преокрет, ГРАЂАНСКИ ПОКРЕТ БРАВО, Лига социјалдемократа Војводине – 
ВОЈВОЂАНИ - Прим. др Владимир Врсајков, Борислав Новаковић уврсти у дневни ред и 
да се разматра као 3. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог да се тачка: Потврђивање 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе АЛЕКСАНДАР 
ВУЧИЋ – НОВИ САД СУТРА (Ивица Дачић – Социјалистичка партија Србије – СПС; 
Расим Љајић – Социјалдемократска партија Србије – СДП Србије; Милан Кркобабић – 
Партија уједињених пензионера, пољопривредника и пролетера Србије – Солидарност и 
правда – ПУПС – Солидарност и правда; Милан Стаматовић – Здрава Србија – ЗС;  др 
Војислав Шешељ – Српска радикална странка – СРС; Александар Вулин – Покрет 
социјалиста – ПС; Милица Ђурђевић Стаменковски – Српска странка Заветници – 
Заветници; Милош Вучевић – Српска напредна странка – СНС) уврсти у дневни ред и да 
се разматра као 4. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Дана 23. и 24. септембра 2024. године, председници Скупштине Града Новог 
Сада писане оставке поднели су:  

 Владимир Ђаковић, на функцију директора Јавног комуналног предузећа 
„Лисје“ Нови Сад,  

 Иван Радојичић, на функцију директора Јавног градског саобраћајног 
предузећа „Нови Сад“, Нови Сад,  

 Милош Егић,  на функцију директора Јавног комуналног предузећа „Градско 
зеленило“ Нови Сад и  

 Синиша Јокић, на функцију директора Завода за заштиту споменика културе 
Града Новог Сада 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се оставка Владимира 

Ђаковића на функцију директора Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад уврсти у 
дневни ред и разматра као 131. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање пределог да се оставка Ивана 

Радојичића на функцију директора Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, 
Нови Сад уврсти у дневни ред и разматра као 132. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се оставка Милоша 

Егића на функцију директора Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад 
уврсти у дневни ред и разматра као 133. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се оставка Синише 

Јокића на функцију директора Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада 
уврсти у дневни ред и разматра као 134. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна 
и мандатно-имунитетна питања, који су одборницама и одборницима достављени уз сазив 
и дописе од 24, 25. и 26. септембра 2024. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

предлоге Комисије. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе предлоге Комисије, 

председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења Комисије 
уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања и да се разматрају као 141. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

председница Скупштине је предложила да се споји расправа: 
 
 - за тачке 1. и 2, о оставкама одборника Скупштине Града Новог Сада. 
 

Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 
  

 за тачке 3. и 4, о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог 
Сада. 

 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 
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 за тачке 5-19, о предлозима планских докумената.  

 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
 за тачке 21-23, о извештајима о реализацији одлука о програмима стамбене 

подршке  доделом и куповином станова у јавној својини и Предлогу 
закључка, у вези са спровођењем поступка доделе стамбене подршке 
куповином стана у јавној својини Града Новог Сада.  

 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
 за тачке 24-36, о извештајима о реализацији програма пословања јавних и 

јавних комуналних предузећа за 2023. годину. 
 

Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
 за тачке 37-48,  о предлозима решења о давању сагласности на одлуке 

надзорних одбора јавних комуналних предузећа о расподели добити  за 2023. 
годину.  

 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 
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 за тачке 51-58, о извештајима о реализацији програма инвестиционих 
активности јавног и јавних комуналних предузећа за период од 1. јануара до 
30. јуна 2024. године.  

 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
 за тачке 60-73, о извештајима о раду и пословању установа културе за 2023. 

годину.  
 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
 за тачке 80-91, о предлозима одлуке о престанку  важења Одлуке о Програму 

инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Новосадска 
топлана“ Нови Сад, о изменама одлука о програмима инвестиционих 
активности јавног и јавних комуналних предузећа и инвестиционих активности 
које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града 
Новог Сада, све за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
 за тачке 92-107, о предлозима решења о давању сагласности на одлуке о 

изменама програма пословања јавног и јавних комуналних предузећа,  
изменама и допуни Програма рада Туристичке организације Града Новог 
Сада и Програма пословања „Регионалног центра за управљање отпадом“ 
Нови Сад, све за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
 за тачке 108-121, о предлозима решења о давању сагласности на одлуке о 

изменама и допуни програмa рада установа културе за 2024. годину. 
 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
 за тачке 122. и 123, о Извештају о раду за 2023. годину и Предлогу решења о 

давању сагласности на Програм рада Центра за социјални рад Града Новог 
Сада за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
 за тачке 125-129, о предлозима решења и одлука о располагању 

непокретностима и покретним стварима у јавној својини Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
 за тачке 135-137, о предлозима решења о именовању вршиоца дужности 

директора јавних комуналних предузећа.  
 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
 за тачке 139-140, о предлозима одборничких група за престанак дужности и 

избору чланова Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања. 

 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
 за тачку 141, о предлозима Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 
 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно утврдила  

 
ДНЕВНИ РЕД 

 

1. Оставка Александре Пејиновић на функцију одборника Скупштине Града Новог 
Сада 

2. Оставка Вање Божића на функцију одборника Скупштине Града Новог Садa 

3. Потврђивање мандата одборника са Изборне листе УДРУЖЕНИ ЗА СЛОБОДАН 
НОВИ САД – Српска коалиција НАДА (НОВИ ДСС, ПОКС) - Странка слободе и 
правде, Народни покрет Србије, Демократска странка, СРБИЈА ЦЕНТАР – СРЦЕ, 
Покрет слободних грађана, Зелено-леви фронт, ЕКОЛОШКИ УСТАНАК - ЋУТА, 
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Покрет за преокрет, ГРАЂАНСКИ ПОКРЕТ БРАВО, Лига социјалдемократа 
Војводине – ВОЈВОЂАНИ - Прим. др Владимир Врсајков, Борислав Новаковић 

4. Потврђивање мандата одборника са Изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – 
НОВИ САД СУТРА (Ивица Дачић – Социјалистичка партија Србије – СПС; Расим 
Љајић – Социјалдемократска партија Србије – СДП Србије; Милан Кркобабић – 
Партија уједињених пензионера, пољопривредника и пролетера Србије – 
Солидарност и правда – ПУПС – Солидарност и правда; Милан Стаматовић – 
Здрава Србија – ЗС;  др Војислав Шешељ – Српска радикална странка – СРС; 
Александар Вулин – Покрет социјалиста – ПС; Милица Ђурђевић Стаменковски – 
Српска странка Заветници – Заветници; Милош Вучевић – Српска напредна 
странка – СНС) 

5. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за 
мешовиту намену између улица Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и 
Суботичког булевара у Новом Саду (локалитет на парцели број 7830/1 КО Нови 
Сад I и др.) 

6. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације насељеног 
места Ветерник (локалитет на парцели број 1724/16 КО Ветерник) 

7. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације зоне 
реконструкције у наслеђеним амбијенталним целинама у Новом Саду (локалитет 
између улица Венизелосове и Филипа Вишњића) 

8. Предлог плана детаљне регулације Спортског центра „Стрелиште“ у Новом Саду 

9. Предлог плана детаљне регулације радне зоне у блоку број 91 у Каћу 

10. Предлог плана детаљне регулације простора између радне зоне и Садова у 
Петроварадину 

11. Предлог одлуке о изради плана генералне регулације западне зоне Садова у 
Петроварадину 

12. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног 
места Ковиљ (делови грађевинског подручја уз насип) 

13. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног 
места Ветерник (локалитет између регионалне железничке пруге и улице Војводе 
Путника у Ветернику) 

14. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације Сремске 
Каменице са окружењем (локалитет Мали до) 

15. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 
мешовиту намену западно од Суботичког булевара и северно од Булевара војводе 
Степе у Новом Саду (локалитет верског објекта на Сајлову) 

16. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације новог 
градског центра са окружењем у Новом Саду (локалитет на Булевару ослобођења) 

17. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације улазног правца дуж 
Темеринског пута у Новом Саду 
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18. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације дела Салајке 
северно од Партизанске улице у Новом Саду (локалитет у Шајкашкој улици и др.) 

19. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације простора за 
пословање између улице Темеринске, Пута Шајкашког одреда, Улице Бајчи 
Жилинског и планиране пруге у Новом Саду (локалитет између улица Темеринске 
и Текелијине) 

20. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о остваривању потреба и интереса 
младих у областима омладинског сектора на територији Града Новог Сада 

21. Извештај о реализацији Одлуке о Програму стамбене подршке доделом станова у 
јавној својини Града Новог Сада у Новом Саду у улици Кисачка број 55 
(„Службени лист Града Новог Сада“, број 59/23) 

22. Извештај о реализацији Одлуке о Програму стамбене подршке куповином стана у 
јавној својини Града Новог Сада у Новом Саду у улици Момчила Тапавице бб, 
ламела 5 („Службени лист Града Новог Сада“, број 29/22) 

23. Предлог закључка, у вези са спровођењем поступка доделе стамбене подршке 
куповином стана у јавној својини Града Новог Сада 

24. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Новосадска топлана“, Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем 
Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“, Нови Сад за 2023. годину 

25. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација“, Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем 
Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“, Нови Сад за 2023. годину 

26. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Градско зеленило“, Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем Јавног 
комуналног предузећа „Градско зеленило“, Нови Сад за 2023. годину 

27. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Тржница“, Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем Јавног 
комуналног предузећа „Тржница“, Нови Сад за 2023. годину 

28. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Лисје“, Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног 
предузећа „Лисје“, Нови Сад за 2023. годину 

29. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“, Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем Јавног 
комуналног предузећа „Чистоћа“, Нови Сад за 2023. годину 

30. Извештај о реализацији Програма пословања ЈКП „Информатика“, Нови Сад за 
2023. годину са Финансијским извештајем ЈКП „Информатика“,, Нови Сад за 2023. 
годину 

31. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину са Финансијским 
извештајем Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“, 
Нови Сад за 2023. годину 
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32. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа за 
одржавање стамбених и пословних простора „Стан“, Нови Сад за 2023. годину са 
Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и 
пословних простора „Стан“, Нови Сад за 2023. годину 

33. Извештај о реализацији годишњег Програма пословања Јавног предузећа 
„Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2023. годину са Финансијским 
извештајем Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2023. 
годину 

34. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног градског саобраћајаног 
предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину са коригованим Финансијским 
извештајем Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. 
годину 

35. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Паркинг сервис“ Нови Сад за 2023. годину са Коригованим финансијским 
извештајем Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за  
2023. годину 

36. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Пут“ 
Нови Сад за 2023. годину са Коригованим финансијским извештајем Јавног 
комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину 

37. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад о расподели добити 
исказане на дан 31.12.2023. године 

38. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад о расподели добити за 
2023. годину 

39. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад о расподели добити за 2023. годину 

40. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад о расподели добити исказане 
на дан 31.12.2023. године 

41. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад о расподели добити  за 2023. годину 

42. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад о расподели добити  за 2023. годину 

43. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад о расподели 
добити  за 2023. годину 

44. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора ЈКП 
„Информатика“ Нови Сад о расподели добити  за 2023. годину 
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45. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад о расподели добити  за  
2023. годину  

46. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад о расподели добити  за 2023. годину  

47. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови 
Сад о расподели добити исказане на дан 31.12.2023. године  

48. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о распоредели добити Јавног 
предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2023. годину 

49. Извештај о извршењу буџета Града Новог Сада у периоду од 1. јануара до  
30. јуна 2024. године 

50. Извештај о реализацији Програма финансирања одређених комуналних 
делатности, као делатности од локалног интереса у 2024. години за период јануар-
јун 2024. године 

51. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад  и текућег одржавања водовода и 
канализације за 2024. годину, за период 1. јануар – 30. јун 2024. године 

52. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из 
делатности Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2024. годину, за 
период 1. јануар – 30. јун 2024. године 

53. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из 
делатности Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2024. годину за 
период 1. јануар – 30. јун 2024. године 

54. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2024. годину, за период I-VI 2024. годинe 

55. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 
2024. годину, за период 01. јануар – 30. јун 2024. годинe 

56. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из 
делатности Јавног комуналног предузећа "Зоохигијена и Ветерина Нови Сад" Нови 
Сад за 2024. годину, за период 1. јануар – 30. јун 2024. годинe 

57. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из 
делатности Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за  
2024. годину, за период 1. јануар  - 30. јун 2024. године 

58. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за период од 01. јануара до 30. 
јуна 2024. године 

59. Информација о степену усклађености планираних и реализованих активности из 
програма пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град 
Нови Сада за период 01. јануар – 30. јун 2024. године 
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60. Извештај о раду и пословању Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2023. 
годину 

61. Извештај о раду и пословању Културног центра Новог Сада, Нови Сад за 2023. 
годину 

62. Извештај о раду и пословању Музеја Града Новог Сада, Петроварадин за 2023. 
годину 

63. Извештај о раду и пословању Историјског архива Града Новог Сада, Нови Сад за 
2023. годину 

64. Извештај о раду и пословању Стеријиног позорја, Нови Сад за 2023. годину 

65. Извештај о раду и пословању Позоришта младих, Нови Сад за 2023. годину 

66. Извештај о раду и пословању „Новосадског позоришта – Újvidéki Szinház“, Нови 
Сад за 2023. годину 

67. Извештај о раду и пословању Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад за 
2023. годину 

68. Извештај о раду и пословању Установе за културу и образовање Културни центар 
„Младост“, Футог за 2023. годину 

69. Извештај о раду и пословању Установе за културу и образовање Културни центар 
„Кисач“, Кисач за 2023. годину 

70. Извештај о раду и пословању Културног центра „Руменка“, Руменка за 2023. 
годину 

71. Извештај о раду и пословању Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, 
Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék, Нови Сад за 2023. 
годину 

72. Извештај о раду и пословању Завода за заштиту споменика културе Града Новог 
Сада, Нови Сад за 2023. годину 

73. Извештај о раду и пословању Установе за израду таписерија „Атеље 61“, 
Петроварадин за 2023. годину 

74. Предлог одлуке о изменама Одлуке о буџету Града Новог Сада за 2024. годину 

75. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о Програму уређивања 
грађевинског земљишта за 2024. годину 

76. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму финансирања одређених 
комуналних делатности, као делатности од локалног интереса у 2024. години 

77. Предлог одлуке о изменама Одлуке о  Програму одржавања објеката путне 
привреде за 2024. годину 

78. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму коришћења средстава за заштиту 
од пожара за 2024. годину 

79. Предлог одлуке о изменама Плана енергетске ефикасности Града Новог Сада за 
2024. годину 
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80. Предлог одлуке о престанку  важења Одлуке о Програму инвестиционих 
активности Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2024. 
годину 

81. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања 
водовода и канализације за 2024. годину 

82. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 
услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2024. 
годину 

83. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 
услуга из делатнoсти Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад 
за 2024. годину 

84. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2024. годину 

85. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 
услуга из делатнoсти Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2024. 
годину 

86. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови 
Сад за 2024. годину 

87. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 
услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови 
Сад“ Нови Сад за 2024. годину 

88. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2024. годину  

89. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2024. годину 

90. Предлог одлуке о изменама Oдлуке о Прoгрaму инвестиционих активности на 
изградњи регионалног центра за управљање отпадом у 2024. години  

91. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности за 
2024. годину, које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне 
послове Града Новог Сада 

92. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2024. годину 

93. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2024. годину 

94. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2024. годину 

95. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2024. годину 
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96. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2024. годину 

97. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2024. годину 

98. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора 
„Стан“ Нови Сад за 2024. годину 

99. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 
2024. годину 

100. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2024. годину  

101. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допунама 
Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2024. годину 

102. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2024. 
годину 

103. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допунама 
Програма пословања Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад 
за 2024. годину 

104. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа „Регионални центар за управљање отпадом“ Нови Сад за 2024. годину 

105. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2024. годину 

106. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
ЈКП „Информатика“ Нови Сад за 2024. годину 

107. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допуни Програма 
рада Туристичке организације Града Новог Сад са Финансијским планом и планом 
промотивних активности Града Новог Сада за 2024. годину 

108. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама и допуни Програмa 
рада Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2024. годину 

109. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Културног центра Новог Сада, Нови Сад за 2024. годину 

110. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Музеја Града Новог Сада, Петроварадин за 2024. годину 

111. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Историјског архива Града Новог Сада, Нови Сад за 2024. годину 

112. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад за 2024. годину 
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113. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Стеријиног позорја, Нови Сад за 2024. годину 

114. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Позоришта младих, Нови Сад за 2024. годину 

115. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
"Новосадског позоришта - Újvidéki Szinház", Нови Сад за 2024. годину  

116. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад за 2024. годину  

117. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама и допуни Програмa 
рада Установе за израду таписерија "Атеље 61", Петроварадин за 2024. годину 

118. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar 
Művelődési Központ Újvidék за 2024. годину 

119. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменaма и допуни Програмa 
рада Установе за културу и образовање Културни центар "Младост", Футог за 
2024. годину 

120. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменaма  Програмa рада  
Културног центра "Руменка", Руменка за 2024. годину  

121. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Установе за културу и образовање Културни центар "Кисач", Кисач за 2024. 
годину  

122. Извештај о раду Центра за социјални рад Града Новог Сада за 2023. годину 

123. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Центра за социјални рад 
Града Новог Сада за 2024. годину 

124. Годишњи извештај о раду Међусекторског радног тела за подршку подстицајном 
родитељству и развоју деце на територији Града Новог Сада за период април 2023-
март 2024. године 

125. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада Аутономној покрајини Војводини за потребе Универзитета у Новом 
Саду – Академија уметности Нови Сад, без накнаде 

126. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада Предшколској установи „Радосно детињство“ Нови Сад 

127. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада Републици Србији за потребе Министарства унутрашњих послова, без 
накнаде 

128. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада Основној школи „Светозар Марковић Тоза“ Нови Сад, у Новом Саду 
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129. Предлог одлуке о преносу права јавне својине Града Новог Сада на покретним 
стварима на Републику Србију, Министарство одбране, Регионални центар 
Министарства одбране Нови Сад, Центар Министарства одбране Нови Сад, без 
накнаде 

130. Предлог решења о измени Решења о образовању Градског штаба за ванредне 
ситуације Града Новог Сада и именовању команданта, заменика команданта, 
начелника и чланова Градског штаба за ванредне ситуације Града Новог Сада 

131. Оставка Владимирa Ђаковићa на функцију директора директора Јавног 
комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад 

132. Оставка Ивана Радојичића  на функцију директора Јавног градског саобраћајног 
предузећа „Нови Сад“, Нови Сад 

133. Оставка Милоша Егића  на функцију директора Јавног комуналног предузећа 
„Градско зеленило“ Нови Сад 

134. Оставка Синише Јокића на функцију директора Завода за заштиту споменика 
културе Града Новог Сада 

135. Предлог решења о  именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 
предузећа „Лисје“ Нови Сад 

136. Предлог решења о  именовању вршиоца дужности директора Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад 

137. Предлог решења о  именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 
предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад 

138. Предлог одлуке о измени Одлуке о ангажовању техничког секретара одборничке 
групе у Скупштини Града Новог Сада 

139. Предлог Одборничке групе „Др Војислав Шешељ – Српска радикална странка“ за 
престанак дужности и избор члана Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања 

140. Предлог Одборничке групе Александар Вучић – Нови Сад сутра за престанак 
дужности и избор члана Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања 

141. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 
питања 

 Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад  

 Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад  

 Предлог решења о разрешењу члана Управног одбора „Новосадског 
позоришта - Újvidéki Színház“, Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Управног одбора „Новосадског 
позоришта - Újvidéki Színház“, Нови Сад 

 Предлог решења о престанку дужности и именовању председника Надзорног 
одбора Фондације „Нови Сад – Европска престоница културе“ 
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 Предлог решења о именовању члана Управног одбора Агенције за енергетику 
Града Новог Сада  

 Предлог решења о разрешењу председника Надзорног одбора Стеријиног 
позорја, Нови Сад  

 Предлог решења о престанку дужности и именовању председника и члана 
Комисије за решавање притужби на рад Комуналне милиције 

 Предлог решења о престанку дужности и избору члана Савета за економски 
развој Града 

 Предлог решења о разрешењу и избору члана Савета за комуналне делатности 
 Предлог решења о разрешењу члана Комисије за родну равноправност 
 Предлог решења о разрешењу председника и члана и избору председника и 

члана Комисије за обележавање празника и доделу признања Града 
 Предлог решења о избору члана Савета за особе са инвалидитетом 
 Предлог решења о разрешењу и избору члана Савета за буџет и финансије 
 Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Историјског 

архива Града Новог Сада, Нови Сад  
 Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Завода за заштиту 

споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад  
 Предлог решења о разрешењу и именовању члана Управног одбора Установе 

за културу и образовање Културни центар „Кисач“, Кисач  
 Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад 
 Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Управног одбора 

Предшколске установе „Радосно детињство“, Нови Сад  
 Предлог решења о престанку дужности и избору председника Комисије за 

називе делова насељених места 
 Предлог решења о разрешењу и избору председника Савета за образовање 
 Предлог решења о разрешењу члана Савета за особе са инвалидитетом 
 Предлог решења о избору члана Комисије за родну равноправност 
 Предлог решења о разрешењу и избору члана Савета за буџет и финансије 
 Предлог решења о разрешењу и избору члана Савета за спорт и омладину 

 
 
Председница Скупштине је напоменула да је пречишћен дневни ред седнице 

Скупштине Града доступан одборницама и одборницима у електронском облику. 
 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је 

председници одборничких група обавестили о променама у саставу одборничких група и 
то:  

- да је нова одборница Виолета Арсић приступила Одборничкој групи КРЕНИ 
– ПРОМЕНИ НОВИ САД 

- да је нови одборник Младен Цвијетић приступио Одборничкој групи 
„Демократска странка, Покрет слободних грађана и Зелено леви фронт“ и да 
је одређен за заменика председника Одборничке групе. 
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Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 
 

Ад. број: 020-142/2024-I 
     020-143/2024-I 
1  - 2.  тачка дневног реда 

 ОСТАВКА АЛЕКСАНДРЕ ПЕЈИНОВИЋ НА ФУНКЦИЈУ ОДБОРНИКА 
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА  

 ОСТАВКА ВАЊЕ БОЖИЋА НА ФУНКЦИЈУ ОДБОРНИКА 
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА  
 

У складу са чланом 67. став 1. тачка 9. и 68. став 1. и 2. Закона о локалним 
изборима одборници Александра Пејиновић и Вања Божић поднели су 24. септембра 
2024. године оверене писане оставке на функцију одборника Скупштине Града Новог 
Сада. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања, на 

основу поднетих оставки, утврдила је предлоге одлука о престанку мандата одборника 
Скупштине Града Новог Сада, који су одборницама и одборницима достављени уз допис 
од 26. септембра 2024. године. 

 
С обзиром на то да је Скупштина, приликом утврђивања дневног реда, усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес.  
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Александри Пејиновић. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Вањи Божићу. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 
одборник гласао „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине одредила је паузу у раду Скупштине у трајању од 15 

минута ради одржавања седница Градске изборне комисије у Плавој сали, ради 
додељивања мандата одборницима и Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања у Сали 18, ради утврђивања предлога одлука о потврђивању 
мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 

 
Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 12.05 часова. 
 
Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствују 

42 одборнице и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 

Ад. број: 020-144/2024-I 
      020-145/2024-I 
3  - 4.  тачка дневног реда 
 

 ПОТВРЂИВАЊЕ МАНДАТА ОДБОРНИКА СА ИЗБОРНЕ ЛИСТЕ 
УДРУЖЕНИ ЗА СЛОБОДАН НОВИ САД – СРПСКА КОАЛИЦИЈА 
НАДА (НОВИ ДСС, ПОКС) - СТРАНКА СЛОБОДЕ И ПРАВДЕ, 
НАРОДНИ ПОКРЕТ СРБИЈЕ, ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА, СРБИЈА 
ЦЕНТАР – СРЦЕ, ПОКРЕТ СЛОБОДНИХ ГРАЂАНА, ЗЕЛЕНО-ЛЕВИ 
ФРОНТ, ЕКОЛОШКИ УСТАНАК - ЋУТА, ПОКРЕТ ЗА ПРЕОКРЕТ, 
ГРАЂАНСКИ ПОКРЕТ БРАВО, ЛИГА СОЦИЈАЛДЕМОКРАТА 
ВОЈВОДИНЕ – ВОЈВОЂАНИ - ПРИМ. ДР ВЛАДИМИР ВРСАЈКОВ, 
БОРИСЛАВ НОВАКОВИЋ 

 ПОТВРЂИВАЊЕ МАНДАТА ОДБОРНИКА СА ИЗБОРНЕ ЛИСТЕ 
АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – НОВИ САД СУТРА (ИВИЦА ДАЧИЋ – 
СОЦИЈАЛИСТИЧКА ПАРТИЈА СРБИЈЕ – СПС; РАСИМ ЉАЈИЋ – 
СОЦИЈАЛДЕМОКРАТСКА ПАРТИЈА СРБИЈЕ – СДП СРБИЈЕ; МИЛАН 
КРКОБАБИЋ – ПАРТИЈА УЈЕДИЊЕНИХ ПЕНЗИОНЕРА, 
ПОЉОПРИВРЕДНИКА И ПРОЛЕТЕРА СРБИЈЕ – СОЛИДАРНОСТ И 
ПРАВДА – ПУПС – СОЛИДАРНОСТ И ПРАВДА; МИЛАН 
СТАМАТОВИЋ – ЗДРАВА СРБИЈА – ЗС;  ДР ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 
СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА – СРС; АЛЕКСАНДАР ВУЛИН – 
ПОКРЕТ СОЦИЈАЛИСТА – ПС; МИЛИЦА ЂУРЂЕВИЋ 
СТАМЕНКОВСКИ – СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ – ЗАВЕТНИЦИ; 
МИЛОШ ВУЧЕВИЋ – СРПСКА НАПРЕДНА СТРАНКА – СНС) 



- 40 - 
 

Градска изборна комисија је у складу са чланом 72. став 1. и 73. став 1. Закона о 
локалним изборима доделила мандат првом следећем кандидату коме није био додељен 
мандат одборника као припаднику исте политичке странке, Странке слободе и правде и 
то: Ивану Срдановићу са Изборне листе УДРУЖЕНИ ЗА СЛОБОДАН НОВИ САД – 
Српска коалиција НАДА (НОВИ ДСС, ПОКС) - Странка слободе и правде, Народни 
покрет Србије, Демократска странка, СРБИЈА ЦЕНТАР – СРЦЕ, Покрет слободних 
грађана, Зелено-леви фронт, ЕКОЛОШКИ УСТАНАК - ЋУТА, Покрет за преокрет, 
ГРАЂАНСКИ ПОКРЕТ БРАВО, Лига социјалдемократа Војводине – ВОЈВОЂАНИ - 
Прим. др Владимир Врсајков, Борислав Новаковић. 
 

Градска изборна комисија је у складу са чланом 72. став 1. и 73. став 1. Закона о 
локалним изборима доделила мандат првом следећем кандидату којем није био додељен 
мандат одборника као припаднику исте политичке странке, Српске радикалне странке и 
то: Горану Ђокићу са Изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – НОВИ САД СУТРА 
(Ивица Дачић – Социјалистичка партија Србије – СПС; Расим Љајић – 
Социјалдемократска партија Србије – СДП Србије; Милан Кркобабић – Партија 
уједињених пензионера, пољопривредника и пролетера Србије – Солидарност и правда – 
ПУПС – Солидарност и правда; Милан Стаматовић – Здрава Србија – ЗС;  др Војислав 
Шешељ – Српска радикална странка – СРС; Александар Вулин – Покрет социјалиста – 
ПС; Милица Ђурђевић Стаменковски – Српска странка Заветници – Заветници; Милош 
Вучевић – Српска напредна странка – СНС). 

 
Kомисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

размотрила је Извештај Градске изборне комисије и уверења о избору за одборника и 
утврдила предлоге одлука о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог 
Сада.  

 
Председница Скупштине је указала да су Извештај Градске изборне комисије и 

предлози одлука Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 
доступни одборницама и одборницима у електронском облику. 

 
У складу са чланом 66. став 4. Закона о локалним изборима, у гласању о 

потврђивању мандата може учествовати кандидат за одборника коме је додељен мандат и 
који има уверење изборне комисије да је изабран. 

 
С обзиром на то да је Скупштина, приликом утврђивања дневног реда, усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Ивану Срдановићу. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Горану Ђокићу. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да није било одборника који су гласали „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да ју је Марина 

Недељковић, заменица председника Одборничке групе „Др Војислав Шешељ – Српска 
радикална странка“, oбавестила да је Горан Ђокић приступио Одборничкој групи, да је 
Марина Недељковић одређена за председника, а Горан Ђокић за заменика председника 
Одборничке групе. 

 
 
Председница Скупштине замолила је Стручну службу да у програму за електронско 

вођење седнице унесе наведене промене у Одборничкој групи. 
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Ад. број: 35-306/2024-I 
35-222/2024-I 
35-281/2024-I 
35-729/2023-I 
35-632/2019-I 
35-56/2024-I 
34-419/2024-I 
35-286/2024-I 

35-105/2024-I 
35-133/2024-I 
35-577/2024-I 
35-421/2024-I 
35-442/2024-I 
35-118/2024-I 
35-180/2024-I 
 

5 – 19. тачка дневног реда 
 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ 
ИЗМЕЂУ УЛИЦА ФУТОШКЕ, ХАЈДУК ВЕЉКОВЕ, РУМЕНАЧКЕ И 
СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА 
ПАРЦЕЛИ БРОЈ 7830/1 КО НОВИ САД I И ДР.) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ВЕТЕРНИК 
(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 1724/16 КО ВЕТЕРНИК) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЗОНЕ РЕКОНСТРУКЦИЈЕ У 
НАСЛЕЂЕНИМ АМБИЈЕНТАЛНИМ ЦЕЛИНАМА У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ВЕНИЗЕЛОСОВЕ И ФИЛИПА 
ВИШЊИЋА) 

 ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ СПОРТСКОГ ЦЕНТРА 
„СТРЕЛИШТЕ“ У НОВОМ САДУ 

 ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ РАДНЕ ЗОНЕ У БЛОКУ 
БРОЈ 91 У КАЋУ 

 ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ИЗМЕЂУ 
РАДНЕ ЗОНЕ И САДОВА У ПЕТРОВАРАДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ЗАПАДНЕ ЗОНЕ САДОВА У ПЕТРОВАРАДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА КОВИЉ (ДЕЛОВИ 
ГРАЂЕВИНСКОГ ПОДРУЧЈА УЗ НАСИП) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ВЕТЕРНИК 
(ЛОКАЛИТЕТ ИЗМЕЂУ РЕГИОНАЛНЕ ЖЕЛЕЗНИЧКЕ ПРУГЕ И 
УЛИЦЕ ВОЈВОДЕ ПУТНИКА У ВЕТЕРНИКУ) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ СРЕМСКЕ КАМЕНИЦЕ СА ОКРУЖЕЊЕМ 
(ЛОКАЛИТЕТ МАЛИ ДО) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ 
ЗАПАДНО ОД СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА И СЕВЕРНО ОД БУЛЕВАРА 
ВОЈВОДЕ СТЕПЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ВЕРСКОГ ОБЈЕКТА 
НА САЈЛОВУ) 
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 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НОВОГ ГРАДСКОГ ЦЕНТРА СА 
ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА БУЛЕВАРУ 
ОСЛОБОЂЕЊА) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
УЛАЗНОГ ПРАВЦА ДУЖ ТЕМЕРИНСКОГ ПУТА У НОВОМ САДУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА САЛАЈКЕ СЕВЕРНО ОД 
ПАРТИЗАНСКЕ УЛИЦЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У 
ШАЈКАШКОЈ УЛИЦИ И ДР.) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА ПОСЛОВАЊЕ ИЗМЕЂУ 
УЛИЦЕ ТЕМЕРИНСКЕ, ПУТА ШАЈКАШКОГ ОДРЕДА, УЛИЦЕ БАЈЧИ 
ЖИЛИНСКОГ И ПЛАНИРАНЕ ПРУГЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ 
ИЗМЕЂУ УЛИЦА ТЕМЕРИНСКЕ И ТЕКЕЛИЈИНЕ) 

 
Предлоге планова, одлука и закључака утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Одборник Стеван Латиновић, члан Савета, издвојио је мишљење поводом 

Предлога одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за 
мешовиту намену између улица Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког 
булевара у Новом Саду (локалитет на парцели број 7830/1 КО Нови Сад I и др.), које је 
одборницама и одборницима достављено у извештају Савета. 

 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози планова и одлука у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града.  
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је упитала да ли одборник Стеван Латиновић, који 
супротно члану 33. став 2. Пословника Скупштине Града Новог Сада није био пријављен 
на електронски систем за вођење седнице Скупштине Града Новог Сада, жели да 
образложи издвојено мишљење. 

 
Одборник Стеван Латиновић изнео је образложење издвојеног мишљења: „Ја сам 

на Савету за урбанизам издвојио мишљење по питању тачке дневног реда Предлог одлуке 
о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између 
улица Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког булевара, зато што сматрам да 
је то још један врло добар пример како власт циљано мења планове, прво генерални 
урбанистички план, па онда планове нижег реда, а све у циљу излазака у сусрет 
инвеститорима. Као прво, морам да вас подсетим да је у старом ГУП-у, дакле улазни 
правац уз Футошку улицу тамо где се налазе фабрике Југоалат и Југодент, био дефинисан 
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као зона пословања, а преко пута где су фабрике Новитет и ИМБ графика то је било 
дефинисано као зона пословања и становања. Те фабрике су још од 90-их година услед 
лошег пословања пропале, променуле су власничку структуру, прешле из друштвеног у 
приватно власништво. То се прво десило са фабрикама, а онда после тога се то десило 
исто и са земљиштем на којем се те фабрике налазе, зато што су им измене и допуне 
Закона о планирању и изградњи прошле године омогућиле да бесплатном конверзијом 
пређу у својину и постану практично власништво приватног...“ 

 
 Због непрестаног нарушавања реда на седници од стране који су ометали рад III 

седнице Скупштине Града, председница Скупштине је указала одборнику Стевану 
Латиновићу да не може да му обезбеди тишину док говори и указала му на време 
преостало за његово излагање.  
 

Стеван Латиновић: „Таман ћу завршити. Нови ГУП, тако ја ћу завршити ово што 
имам око издвојеног мишљења, али председнице, Ви сте мени сада узели 30 секунди 
скрећући ми пажњу, ја бих Вас замолио да ми вратите тих 30 секунди како ја могу да 
завршим своје образложење.“ 
 
 Председница Скупштине је указала одборнику Стевану Латиновићу да не може да 
му врати 30 секунди за излагање јер га није она прекидала, већ његов колега. 
 

Стеван Латиновић: „Па Ви ме прекидате и сада. Ја сам говорио у теми о тачки 
дневног реда. Ви сте ме прекинули. То што је бучно у сали, ја се на то нисам жалио, јер 
колико видим, и Ви врло добро водите ову седницу поред буке, тако сам и ја образлагао 
своје мишљење поред буке и ја бих Вас замолио да ми вратите један минут да завршим 
своје мишљење.“ 

 
Председница Скупштине је указала одборнику Стевану Латиновићу да одборница 

која је удаљена са седнице омета његово излагање и да му је време за излагање истекло. 
  

С обзиром на то да је Скупштина,  приликом утврђивања дневног реда, усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
У претресу је учествовала Драгана Крагуљац. 

 
Драгана Крагуљац: „Желим да кажем да се у оквиру ове расправе налази 15 

планова, од тога се три, данас доносимо три плана, а остале су одлуке о доношењу 
планова. Сем онога што је колега Латиновић споменуо у оквиру овога, имамо такође план 
који се односи на Стрелиште, помоћу ког ћемо у неком будућем времену добити једно 
модерно стрелиште које ће бити доступно, не само грађанима, него војсци и полицији. У 
оквиру овог комплекса налазиће се и разни рекреативни садржаји који ће бити доступни, 
не само Новосађанима, него свима онима који ће да посете наш град. Такође, у оквиру ове 
расправе имамо и проширење радне зоне у Каћу, што само доказује да свих ових 12 
година Српска напредна странка доводи инвеститоре у град, као што је довела 14 нових 
фабрика за разлику од оних који су пре тога затварали и закатанчили све фабрике у Новом 
Саду и нису отворили ни једну, а Југоалат није продао Град и није  Град тај него та 
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колега, ја вас молим да ми дозволите да говорим, председнице молим Вас. Та парцела на 
којој се налази Југоалат о ком причамо данас није продао Град, продао је суд, јер је 
Југоалат отишао у стечај и они који су били пре  Српске напредне странке на власти су га 
уништили и продали, а ми само желимо да тај део града уредимо, да буде у складу са 
свим оним што радимо задњих 12 година , а то је да од Новог Сада правимо једно од 
најлепших и најуређенијих градова у овом делу Европе. Оно што је Нови Сад постао град 
вртића, град мостова, град нових школа, град ИТ индустрије.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 
допунама Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између улица 
Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког булевара у Новом Саду (локалитет 
на парцели број 7830/1 КО Нови Сад I и др.) са предложеним Закључком. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА 
ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ФУТОШКЕ, ХАЈДУК ВЕЉКОВЕ, 

РУМЕНАЧКЕ И СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА 
ПАРЦЕЛИ БРОЈ 7830/1 КО НОВИ САД I И ДР.) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

и  
ЗАКЉУЧАК 

 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације  простора за мешовиту намену између улица Футошке, Хајдук Вељкове, 
Руменачке и Суботичког булевара у Новом Саду (локалитет на парцели број 7830/1 КО 
Нови Сад I и др.) пре излагања на јавни увид са 87. седнице од 25.04.2024. године и 
Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана 
генералне регулације простора за мешовиту намену између улица Футошке, Хајдук 
Вељкове, Руменачке и Суботичког булевара у Новом Саду (локалитет на парцели број 
7830/1 КО Нови Сад I и др.) са 97. (јавне) седнице Комисије за планове од 04.07.2024. 
године. 

2. Закључак са Oдлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 
допунама Плана генералне регулације насељеног места Ветерник (локалитет на парцели 
број 1724/16 КО Ветерник) са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ВЕТЕРНИК (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 1724/16 КО 

ВЕТЕРНИК) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације насељеног места Ветерник (локалитет на парцели број 1724/16 КО Ветерник) 
пре излагања на јавни увид са 82. седнице од 21.03.2024. године и Извештај о обављеном 
јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације 
насељеног места Ветерник (локалитет на парцели број 1724/16 КО Ветерник) са 99. 
(јавне) седнице Комисије за планове од 01.08.2024. године. 

2. Закључак са одлуком и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 
допунама Плана генералне регулације зоне реконструкције у наслеђеним амбијенталним 
целинама у Новом Саду (локалитет између улица Венизелосове и Филипа Вишњића) са 
предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 

  Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЗОНЕ 
РЕКОНСТРУКЦИЈЕ У НАСЛЕЂЕНИМ АМБИЈЕНТАЛНИМ ЦЕЛИНАМА У 

НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ВЕНИЗЕЛОСОВЕ И ФИЛИПА 
ВИШЊИЋА) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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и  
ЗАКЉУЧАК 

 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације зоне реконструкције у наслеђеним амбијенталним целинама у Новом Саду 
(локалитет између улица Венизелосове и Филипа Вишњића) пре излагања на јавни увид 
са 85. седнице од 11.04.2024. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт 
одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације зоне реконструкције у 
наслеђеним амбијенталним целинама у Новом Саду (локалитет између улица 
Венизелосове и Филипа Вишњића) са 97. (јавне) седнице Комисије за планове од 
04.07.2024. године. 

2. Закључак са одлуком и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне регулације 

Спортског центра „Стрелиште“ у Новом Саду са предложеним Закључком. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ПЛАН 

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ СПОРТСКОГ ЦЕНТРА „СТРЕЛИШТЕ“  
У НОВОМ САДУ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и  

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације Спортског центра 
„Стрелиште“ у Новом Саду пре излагања на јавни увид са 64. седнице од 23.11.2023. 
године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације 
Спортског центра „Стрелиште“ у Новом Саду са 92. (јавне) седнице Комисије за планове 
од 23.05.2024. године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне регулације 
радне зоне у блоку број 91 у Каћу са предложеним Закључком. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ПЛАН 

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ РАДНЕ ЗОНЕ У БЛОКУ БРОЈ 91 У КАЋУ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације радне зоне у блоку број 
91 у Каћу  пре излагања на јавни увид са 67. седнице од 14.12.2023. године и Извештај о 
обаљеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације радне зоне у блоку број 91 у 
Каћу са 92. (јавне) седнице Комисије за планове од 23.05.2024. године. 

2. Закључак са одлуком и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне регулације 
простора између радне зоне и Садова у Петроварадину са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника донела  

 
ПЛАН 

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ИЗМЕЂУ РАДНЕ ЗОНЕ И САДОВА У 
ПЕТРОВАРАДИНУ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и  

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације простора између радне 
зоне и Садова у Петроварадину пре излагања на јавни увид са 78. седнице од 22.02.2024. 
године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације простора 
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између радне зоне и Садова у Петроварадину са 92. (јавне) седнице Комисије за планове 
од 23.05.2024. године. 

2. Закључак са одлуком и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради плана 

генералне регулације западне зоне Садова у Петроварадину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЗАПАДНЕ ЗОНЕ САДОВА У 
ПЕТРОВАРАДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације насељеног места Ковиљ (делови грађевинског 
подручја уз насип). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
НАСЕЉЕНОГ МЕСТА КОВИЉ (ДЕЛОВИ ГРАЂЕВИНСКОГ ПОДРУЧЈА УЗ 

НАСИП) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације насељеног места Ветерник (локалитет између 
регионалне железничке пруге и улице Војводе Путника у Ветернику). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  
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ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ВЕТЕРНИК (ЛОКАЛИТЕТ ИЗМЕЂУ РЕГИОНАЛНЕ 

ЖЕЛЕЗНИЧКЕ ПРУГЕ И УЛИЦЕ ВОЈВОДЕ ПУТНИКА У ВЕТЕРНИКУ) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације Сремске Каменице са окружењем (локалитет Мали 
до). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ СРЕМСКЕ 
КАМЕНИЦЕ СА ОКРУЖЕЊЕМ (ЛОКАЛИТЕТ МАЛИ ДО) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације простора за мешовиту намену западно од Суботичког 
булевара и северно од Булевара војводе Степе у Новом Саду (локалитет верског објекта 
на Сајлову). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ЗАПАДНО ОД СУБОТИЧКОГ 

БУЛЕВАРА И СЕВЕРНО ОД БУЛЕВАРА ВОЈВОДЕ СТЕПЕ У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ ВЕРСКОГ ОБЈЕКТА НА САЈЛОВУ) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације новог градског центра са окружењем у Новом Саду 
(локалитет на Булевару ослобођења). 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НОВОГ 
ГРАДСКОГ ЦЕНТРА СА ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА 

БУЛЕВАРУ ОСЛОБОЂЕЊА) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради плана 

детаљне регулације улазног правца дуж Темеринског пута у Новом Саду. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ УЛАЗНОГ ПРАВЦА ДУЖ 
ТЕМЕРИНСКОГ ПУТА У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана детаљне регулације дела Салајке северно од Партизанске улице у Новом 
Саду (локалитет у Шајкашкој улици и др.). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА 
САЛАЈКЕ СЕВЕРНО ОД ПАРТИЗАНСКЕ УЛИЦЕ У НОВОМ САДУ 

(ЛОКАЛИТЕТ У ШАЈКАШКОЈ УЛИЦИ И ДР.) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 
допуна Плана детаљне регулације простора за пословање између улице Темеринске, Пута 
Шајкашког одреда, Улице Бајчи Жилинског и планиране пруге у Новом Саду (локалитет 
између улица Темеринске и Текелијине). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА 
ЗА ПОСЛОВАЊЕ ИЗМЕЂУ УЛИЦЕ ТЕМЕРИНСКЕ, ПУТА ШАЈКАШКОГ 

ОДРЕДА, УЛИЦЕ БАЈЧИ ЖИЛИНСКОГ И ПЛАНИРАНЕ ПРУГЕ У НОВОМ 
САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ТЕМЕРИНСКЕ И ТЕКЕЛИЈИНЕ) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 66-2/2024-102-I 
20. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 
ОСТВАРИВАЊУ ПОТРЕБА И ИНТЕРЕСА МЛАДИХ У ОБЛАСТИМА 
ОМЛАДИНСКОГ СЕКТОРА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  
 
Савет спорт и омладину није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
У претресу је учествовала Срђана Самарџија. 

 
Срђана Самарџија: „Доношењем Одлуке се врши усклађивање са препорукама и 

програмима Уједињених нација за развој који реализује пројекат „Регионални програм 
локалне демократије на Западном Балкану 2“ на коме је Град Нови Сад партнер, у циљу 
унапређења и начина остваривања потреба и интереса младих у областима омладинског 
сектора на територији Града Новог Сада. Предлогом одлуке уређено је да се финансирање 
програма и пројеката којима се остварују потребе и интереси младих у областима 
омладинског сектора на територији Града Новог Сада врши на основу јавног конкурса 
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који расписује Канцеларија за младе, уз сагласност Градоначелника, као и начини 
његовог објављивања. Такође, уређено је које податке Конкурс обавезно садржи, да су 
саставни део Конкурса и смернице за програме и пројекте од јавног интерса у областима 
омладинског сектора које утврђује Канцеларија за младе као и начини и рок за 
подношење пријава за конкурс. Предлогом ове одлуке уређено је да мандат чланова 
Комисије траје две године и да исто лице може бити поново бирано за члана Комисије, те 
да члан Комисије може бити разрешен и пре истека мандата. Осим тога, обавезују се 
чланови Комисије да потпишу изјаву о поверљивости и непостојању сукоба интереса у 
вези са радом и одлучивањем Комисије. Такође, предлогом ове одлуке уређено је да 
Канцеларија за младе доноси упутство и избор програма и пројеката који ће се 
финансирати из средстава буџета Града за сваки појединачни конкурс. Предлогом ове 
одлуке уређено је да учесници конкурса имају право увида у поднете пријаве и 
приложену документацију у року од три радна дана од дана објављивања Листе 
вредновања и рангирања и пријављивања програма за пројекте. Исто тако, уређено је да 
Канцеларија за младе израђује извештај о реализованој финансијској подршци 
програмима и пројектима из буџетских средстава Града у претходној календарској 
години, као и начин његовог објављивања. Пошто вас ни то не интересује, програм за 
младе, имајући у виду све ово наведено, предлаже се Скупштини Града Новог Сада да 
донесе одлуку о изменама и допунама Одлуке о остваривању потреба и интереса младих у 
областима омладинског сектора на територији Града Новог Сада.“ 

 
Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Одлуке о остваривању потреба и интереса младих у областима омладинског 
сектора на територији Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ОСТВАРИВАЊУ ПОТРЕБА И 
ИНТЕРЕСА МЛАДИХ У ОБЛАСТИМА ОМЛАДИНСКОГ СЕКТОРА НА 

ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 020-126/2024-I 
     020-114/2024-I 
     020-124/2024-I 
21 – 23. тачка дневног реда 

 
 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ СТАМБЕНЕ 

ПОДРШКЕ ДОДЕЛОМ СТАНОВА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ 
САДА У НОВОМ САДУ У УЛИЦИ КИСАЧКА БРОЈ 55 („СЛУЖБЕНИ 
ЛИСТ ГРАДА НОВОГ САДА“, БРОЈ 59/23) 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ СТАМБЕНЕ 
ПОДРШКЕ КУПОВИНОМ СТАНА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА У НОВОМ САДУ У УЛИЦИ МОМЧИЛА ТАПАВИЦЕ ББ, 
ЛАМЕЛА 5 („СЛУЖБЕНИ ЛИСТ ГРАДА НОВОГ САДА“, БРОЈ 29/22) 

 ПРЕДЛОГ ЗАКЉУЧКА, У ВЕЗИ СА СПРОВОЂЕЊЕМ ПОСТУПКА 
ДОДЕЛЕ СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ КУПОВИНОМ СТАНА У ЈАВНОЈ 
СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Извештаје са предложеним закључцима и Предлог закључка доставило је и 

утврдило Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, а с обзиром на то да је Скупштина,  приликом утврђивања дневног реда, усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
У претресу је учествовала Лена Нешовић. 

 
Лена Нешовић: „Морам са места, пошто су колеге очигледно промашиле место где 

се представе одржавају. Пред нама је извештај о реализацији Одлуке о Програму 
стамбене подршке куповином стана у јавној својини Града Новог Сада. У питању су 
локације Момчила Тапавице бб, ламела 5, додељено је 25 станова и улица Кисачка 55, где 
су додељена 3 стана, од чега један ратним војним инвалидима, а два борцима прве 
категорије учесника у рату на територији Косово и Метохија. Оно што је битно истаћи су 
свакако услови за пријаву, као и отплату станова. Град је омогућио да се отплата врши по 
вантржишним ценама у износу од 116.774,00 динара по м2 без камати и учешћа на период 
од 240 месечних рата. Јавни позив се објављује у дневном листу „Дневник“, на сајту 
Града Новог Сада и на сајту Градске управе за имовину и имовинско-правне послове. На 
истим сајтовима се могу преузети обрасци где се може видети бодовање листе, дакле све 
је врло транспарентно и у складу са Законом и Правилником који је донела Република 
Србија. За наведених 25 станова поднете су 532 пријаве, где можемо видети колико је 
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интересовање и потреба за оваквим видом подршке. Да би неко конкурисао за куповину 
стана мора да испуни одређене услове, али и из тих услова видимо да је Град бринуо о 
проблематици социјално осетљивих категорија, па су тако обухваћена лица и са 
нерешеним стамбеним питањем, лица која имају здравствене проблеме, вишечлане 
породице, породице са децом са сметњама у развоју, као и самохрани родитељи. Нисмо 
заборавили ни наше ратне војне инвалиде, борце прве категорије учесника рата на 
територији Косова и Метохије 1999. године. Град је на овај начин доделио 81 стан, 
уговори су закључени, тако да је поступак окончан. Оно што неки не воле да чују, а то су 
управо ова господа испред, је то да је ово пракса од како је Српска напредна странка на 
власти. На понос града и његовог руководства је пракса да се на скоро свакој Скупштини 
Града додељују станови. Град одговорном социјалном политику омогућава решавање 
стамбених потреба разних категорија становништва. Српска напредна странка зна да се 
хуманост једног друштва огледа управо у томе каква је према онима којима је помоћ 
најпотрбнија. Замолићу све одборнике да гласају за овај извештај, па да видимо коме су 
грађани битни а коме не.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о реализацији Одлуке о Програму стамбене подршке доделом станова у јавној 
својини Града Новог Сада у Новом Саду у улици Кисачка број 55 („Службени лист Града 
Новог Сада“, број 59/23). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 

  Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Одлуке о Програму 
стамбене подршке доделом станова у јавној својини Града Новог Сада у Новом Саду у 
улици Кисачка број 55 („Службени лист Града Новог Сада“, број 59/23). 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Одлуке о Програму стамбене подршке куповином стана у јавној 
својини Града Новог Сада у Новом Саду у улици Момчила Тапавице бб, ламела 5 
(„Службени лист Града Новог Сада“, број 29/22). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Одлуке о Програму 
стамбене подршке доделом станова у јавној својини Града Новог Сада у Новом Саду у 
улици Момчила Тапавице бб, ламела 5 („Службени лист Града Новог Сада“, број 29/22). 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог закључка, у вези са 

спровођењем поступка доделе стамбене подршке куповином стана у јавној својини Града 
Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 

ЗАКЉУЧАК 
 I. Скупштина Града Новог Сада донела је Одлуку, број 020-37/2022-I од 29. априла 
2022. године, којом је додељена стамбена подршка куповином стана у јавној својини 
Града Новог Сада за двочлано домаћинство у стамбеном објекту у Новом Саду у улици 
Момчила Тапавице бб, ламела 6, изграђеном на парцели број 731/7, КО Нови Сад IV, 
између осталих и Милићевић Марку из Новог Сада, и то за стан број 14, на трећем спрату, 
површине 41,81 m2.  
 II. За стан из тачке I. овог закључка није закључен уговор о додели стамбене 
подршке куповином стана у јавној својини Града Новог Сада обзиром да је лице из тачке 
I. овог закључка преминуло пре закључења уговора. 
 III. За стан из тачке I. овог закључка спровешће се нови поступак доделе стамбене 
подршке куповином стана у јавној својини Града Новог Сада, у складу са законом. 
 IV. Овај закључак објављује се у „Службеном листу Града Новог Сада“. 

 
Ад. број: 352-3/2024-110-I 

352-3/2024-107-I 
352-3/2024-77-I 
352-3/2024-125-I 
352-3/2024-102-I 
352-3/2024-109-I 
352-3/2024-106-I 

352-3/2024-104-I 
352-3/2024-112-I 
020-97/2024-I 
34-4746/2024-I 
34-4745/2024-I 
34-4585/2024-I 
 

24 – 36. тачка дневног реда 
 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“, НОВИ САД 
ЗА 2023. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“, НОВИ САД 
ЗА 2023. ГОДИНУ 
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 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“, НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“, НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“, НОВИ САД ЗА 
2023. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“, НОВИ САД ЗА 
2023. ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“, НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“, НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“, НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“, НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП 
„ИНФОРМАТИКА“, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ СА 
ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈКП „ИНФОРМАТИКА“,, НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ 
САД“, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ 
ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“, НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И 
ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ СА 
ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „СТАН“, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ГОДИШЊЕГ ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА 
УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ 
ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА 
УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
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 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈАНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, НОВИ САД 
ЗА 2023. ГОДИНУ СА КОРИГОВАНИМ ФИНАНСИЈСКИМ 
ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„НОВИ САД“, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 
2023. ГОДИНУ СА КОРИГОВАНИМ ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ СА 
КОРИГОВАНИМ ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
 
Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку и Савет за комуналне 

делатности нису имали примедби на предлоге које су разматрали из свог делокруга. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина,  приликом утврђивања дневног реда, усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
У претресу је учествовао Радомир Хаџибабић. 

 
Радомир Хаџибабић: „Први део мог излагања би био извештај о реализацији 

Програма инвестиционих активности за период 1. јануар – 30. јун 2024. године у вези 
Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Чистоћа“ 
Нови Сад. Наиме, овде су извршени следећи пројекти, то је пројекат изградње 
рециклажног дворишта средства из фонда за заштиту животне средине Републике Србије 
и наставак реализације уговорених обавеза које је било планирано у износу од 
4.014.000,00 динара. Затим, набавка радне машине Телехендер, наставак реализације 
започетих активности и планиране вредности од 8.100.000,00 динара. У извештајном 
периоду, по том основу дана 15. јануара 2024. године извршена је примопредаја 
Телехендера, о чему је састављен и записник. Набавка и постављање мобилне станице за 
претовар отпада, наставак реализације и наравно све услуге из делатности овог предузећа 
су вршене у претходној години. Даље бих наставио о Извештају Јавног комуналног 
предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Лисје“ Нови Сад, где су 
вршене редовне делатности и одржавање на гробљима на којима Јавно комунално 
предузеће „Лисје“ Нови Сад обавља делатност. Даље бих желео да се обратим и у вези са 
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радом Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора 
„Стан“ Нови Сад, где нам је кључна порука да је у периоду 1. јануар – 30. јун 2024. године 
из буџета Града Новог Сада на позицији Програм инвестиционих активности Јавног 
комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 
2024. годину није било преноса додатних средстава. С обзиром да не чујем више ни сам 
себе због колега који су очигледно промашили где би требало да буду желео бих да се 
захвалим на пажњи свима.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Новосадска 
топлана“, Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног 
предузећа „Новосадска топлана“, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 

Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2023. годину са 
Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад 
за 2023. годину. 
  

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“, Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 

Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2023. годину са 
Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови 
Сад за 2023. годину. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Градско 
зеленило“, Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног 
предузећа „Градско зеленило“, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2023. годину са 
Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 
2023. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Тржница“, 
Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа 
„Тржница“, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 43 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2023. годину са Финансијским 
извештајем Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Лисје“, 
Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа 
„Лисје“, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. годину са Финансијским 
извештајем Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“, 
Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину са Финансијским 
извештајем Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину. 
 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма пословања ЈКП „Информатика“, Нови Сад за 2023. 
годину са Финансијским извештајем ЈКП „Информатика“,, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
ЈКП „Информатика“ Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем ЈКП  
„Информатика“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена 
и Ветерина Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем Јавног 
комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2023. 
годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и  
Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину. 

  
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа за одржавање 
стамбених и пословних простора „Стан“, Нови Сад за 2023. годину са Финансијским 
извештајем Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора 
„Стан“, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови 
Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа за 
одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији годишњег Програма пословања Јавног предузећа „Урбанизам“ 
Завод за урбанизам Нови Сад за 2023. годину са Финансијским извештајем Јавног 
предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
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ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији годишњег Програма 
пословања Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2023. годину са 
Финансијским извештајем Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 
2023. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног градског саобраћајаног предузећа 
„Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину са коригованим Финансијским извештајем Јавног 
градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину са 
коригованим Финансијским извештајем Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови 
Сад“ Нови Сад за 2023. годину. 

  
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Паркинг 
сервис“ Нови Сад за 2023. годину са Коригованим финансијским извештајем Јавног 
комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2023. годину са Коригованим 
финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 
2023. годину. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови 
Сад за 2023. годину са Коригованим финансијским извештајем Јавног комуналног 
предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину са Коригованим 
финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину. 

  
Ад. број: 352-3/2024-116-I 

352-3/2024-239-I 
352-3/2024-243-I 
352-3/2024-251-I 
352-3/2024-148-I 
352-3/2024-196-I 

352-3/2024-105-I 
352-3/2024-115-I 
34-4741/2024-I 
34-4586/2024-I 
352-3/2024-230-I 
020-96/2024-I 

 
37 – 48. тачка дневног реда 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ 
ИСКАЗАНЕ НА ДАН 31.12.2023. ГОДИНЕ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ 
ЗА 2023. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ТРЖНИЦА“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 2023. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ 
ИСКАЗАНЕ НА ДАН 31.12.2023. ГОДИНЕ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ 
НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ  ЗА 2023. ГОДИНУ 
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 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЧИСТОЋА“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ  ЗА 2023. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД О 
РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ  ЗА 2023. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈКП „ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД О 
РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ  ЗА 2023. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ  ЗА 2023. 
ГОДИНУ  

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ 
НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ  ЗА 2023. ГОДИНУ  

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА 
ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ 
НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ИСКАЗАНЕ НА ДАН 31.12.2023. 
ГОДИНЕ  

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
РАСПОРЕДЕЛИ ДОБИТИ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ 
ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку и Савет за комуналне 

делатности нису имали примедби на предлоге које су разматрали из свог делокруга. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина,  приликом утврђивања дневног реда, усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Новосадска 
топлана“ Нови Сад о расподели добити исказане на дан 31.12.2023. године. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД О 

РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ИСКАЗАНЕ НА ДАН 31.12.2023. ГОДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад о расподели добити за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД О 

РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови 
Сад о расподели добити за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ 

ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Градско 
зеленило“ Нови Сад о расподели добити исказане на дан 31.12.2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД О 

РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ИСКАЗАНЕ НА ДАН 31.12.2023. ГОДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад 
о расподели добити  за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ  ЗА 

2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови 
Сад о расподели добити  за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ  
ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и 
Ветерина Нови Сад“ Нови Сад о расподели добити  за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ 

САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ  ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора ЈКП „Информатика“ Нови Сад о расподели 
добити  за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈКП 
„ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ  ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ 
Нови Сад о расподели добити за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ 

ДОБИТИ ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад о 
расподели добити  за 2023. годину. 

 
Објављујем почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ   

ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа за одржавање 
стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад о расподели добити исказане на дан 
31.12.2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 
ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ИСКАЗАНЕ НА ДАН 

31.12.2023. ГОДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о распоредели добити Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за 
урбанизам Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О РАСПОРЕДЕЛИ ДОБИТИ ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Ад. број: 401-37/2024-I 
49. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О ИЗВРШЕЊУ БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА У ПЕРИОДУ 
ОД 1. ЈАНУАРА ДО 30. ЈУНА 2024. ГОДИНЕ 
 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за  буџет и финансије није имао примедби. 
 
Бранка Бежанов, чланица Савета издвојила је мишљење које је одборницама и 

одборницима достављено у извештају Савета. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење. 
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, а с обзиром да Бранка Бежанов није присутна на седници и не може да 
образложи своје издвојено мишљење, председница Скупштине је отворила претрес.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о извршењу буџета Града Новог Сада у периоду од 1. јануара до 30. јуна 2024. 
године. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о извршењу буџета Града Новог 
Сада у периоду од 1. јануара до 30. јуна 2024. године. 

 
Ад. број: 352-3/2024-250-I 
50. тачка дневног реда 

ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ФИНАНСИРАЊА 
ОДРЕЂЕНИХ КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО ДЕЛАТНОСТИ ОД 
ЛОКАЛНОГ ИНТЕРЕСА У 2024. ГОДИНИ ЗА ПЕРИОД ЈАНУАР-ЈУН 2024. 
ГОДИНЕ 
 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за  комуналне делатности није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма финансирања одређених комуналних делатности, као 
делатности од локалног интереса у 2024. години за период јануар-јун 2024. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

финансирања одређених комуналних делатности, као делатности од локалног интереса у 
2024. години за период јануар - јун 2024. године.  
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Ад. број: 352-1/2024-263-I 
                352-1/2024-272-I 
                352-1/2024-273-I 
                352-1/2024-268-I 
                352-1/2024-270-I 
                352-1/2024-269-I 
                352-1/2024-262-I 
                66-1/2024-417-I 
51 – 58. тачка дневног реда 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 
КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД  И ТЕКУЋЕГ ОДРЖАВАЊА 
ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2024. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. 
ЈАНУАР – 30. ЈУН 2024. ГОДИНЕ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 
1. ЈАНУАР – 30. ЈУН 2024. ГОДИНЕ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ ЗА ПЕРИОД 1. 
ЈАНУАР – 30. ЈУН 2024. ГОДИНЕ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ 
НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД I-VI 2024. ГОДИНE 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА 
ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ 
НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 01. ЈАНУАР – 30. ЈУН 2024. 
ГОДИНE 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА "ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД" НОВИ САД 
ЗА 2024. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 30. ЈУН 2024. ГОДИНE 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ, 
ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР  - 30. ЈУН 2024. ГОДИНЕ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ 
ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД ОД 01. ЈАНУАРА ДО 
30. ЈУНА 2024. ГОДИНЕ 

 
Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
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Савет за комуналне делатности и Савет за спорт и омладину нису имали 
примедби на извештаје које су разматрали из свог делокруга. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина,  приликом утврђивања дневног реда, усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
У претресу је учествовао Радомир Хаџибабић. 
 
Радомир Хаџибабић: „Што се тиче извештаја о реализацији Програма 

инвестиционих активности и услуга из делатности за период 1. јануар – 30. јун 2024. 
године у вези са Јавно комуналним предузећем „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови 
Сад,  инвестиционе активности су извршене из следећих услуга и делатности, а то су: 
хватање и превоз паса и мачака до прихватилишта, збрињавање напуштених паса и 
мачака у прихватилишту, одржавање прихватилишта, контроле и смањење популације 
напуштених паса и мачака, нешкодљиво уклањање лешева животиња са свих јавних 
површина, збрињавање отпада животињског порекла, опсервација паса и мачака на 
беснило, пружање прве помоћи, хируршке интервенције код повређених и напуштених 
животиња, обдукција угинулих животиња, превентива у заштити паса и мачака и животне 
средине од заразних болести. Што се тиче услуга из делатности у периоду 1. јануар – 30. 
јун 2024. године, у Јавном комуналном предузећу „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ 
Нови Сад пренета су средства из буџета Града Новог Сада за 2024. годину у износу од 
78.647.904,96 динара  и пренета средства представљају, односно износе 44,94% од 
планираног. Даље, што се тиче Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови 
Сад за 2024. годину период 1. јануар – 30. јун 2024. године следеће инвестиционе 
активности и капиталне субвенције - приколица за трактор, наставка реализације 
започетих активности, затим камион до 3,5 т носивости, наставак реализације започетих 
активности, ситна пољопривредна механизација такође наставак реализације започетих 
активности. У оквиру дела програма услуге из делатности Јавног комуналног предузећа  
„Градско зеленило“ Нови Сад реализовало је следеће услуге: на позицији одржавање и 
заштите природних добара, као што су Дунавски парк, Каменички парк, Футошки парк, 
хемијска заштита зеленила, одржавање реквизита и подлога на дечијим игралиштима, 
одржавање јавних зелених површина, кошење коровских површина и покошено је око 
3.055,373 м2, одржавање зелених паркова, обележавање и одржавање простора за 
истрчавање паса, одржавање зелених површина Петроварадинске тврђаве и Мишелука, 
одржавање дрвећа у предшколским установама, одржавање зеленила у Сремској 
Каменици и око Дечијег села, одржавање зеленила у приградским насељима, рад зимске 
службе. Што се тиче Управе за спорт и омладину, односно Јавног предузећа СПЦ 
Војводина Нови Сад, у претходном периоду извршена је санација и реконструкција 
отворених базена на СЦ „Сајмиште“, санација и реконструкција ограде, постављање 
расвете и видео надзора на СЦ „Сајмиште“ фаза I, као и радови на постављању и уградњи 
система за припрему леда. То би било то.“ 
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 Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад  и текућег одржавања водовода и 
канализације за 2024. годину, за период 1. јануар – 30. јун 2024. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови 
Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 2024. годину, за период 1. јануар – 
30. јун 2024. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2024. годину, за период 1. јануар – 
30. јун 2024. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“ Нови Сад за 2024. годину, за период 1. јануар – 30. јун 2024. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2024. годину за период 1. јануар – 30. 
јун 2024. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Лисје“ 
Нови Сад за 2024. годину за период 1. јануар – 30. јун 2024. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2024. годину, за период I-VI 2024. годинe. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2024. 
годину, за период I-VI 2024. године. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2024. 
годину, за период 01. јануар – 30. јун 2024. годинe. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и 
пословних простора „Стан“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 
2024. годину, за период 01. јануар – 30. јун 2024. године. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа "Зоохигијена и Ветерина Нови Сад" Нови Сад за 2024. 
годину, за период 1. јануар – 30. јун 2024. годинe. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа 
„Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2024. годину, за период 1. јануар – 30. 
јун 2024. године. 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2024. годину, за период 1. 
јануар  - 30. јун 2024. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Градско 
зеленило“ Нови Сад за 2024. годину, за период 1. јануар – 30. јун 2024. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за период од 01. јануара до 30. јуна 
2024. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  
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ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ 
Нови Сад за период од 01. јануара до 30. јуна 2024. године. 
 

 
Ад. број: 352-3/2024-229-I/a 
59. тачка дневног реда 

 
ИНФОРМАЦИЈА О СТЕПЕНУ УСКЛАЂЕНОСТИ ПЛАНИРАНИХ И 
РЕАЛИЗОВАНИХ АКТИВНОСТИ ИЗ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 
ЈАВНИХ И ЈАВНО КОМУНАЛНИХ ПРЕДУЗЕЋА ЧИЈИ ЈЕ ОСНИВАЧ 
ГРАД НОВИ САДА ЗА ПЕРИОД 01. ЈАНУАР – 30. ЈУН 2024. ГОДИНЕ 
 
Информацију са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку, Савет за комуналне 

делатности и Савет за спорт и омладину нису имали примедби на делове Информације 
које су разматрали из свог делокруга. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес о овим предлозима. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Информације о степену усклађености планираних и реализованих активности из програма 
пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сада за 
период 01. јануар – 30. јун 2024. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Информацију о степену усклађености 

планираних и реализованих активности из програма пословања јавних и јавно 
комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад за период 01. јануар – 30. јун 2024. 
године. 
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2. Информација из тачке 1. овог закључка доставља се Министарству привреде 
Републике Србије. 

 
Ад. број:   
 

6-3/2024-147-I 
6-3/2024-142-I 
4-3/2024-148-I 
6-3/2024-144-I 
6-3/2024-143-I 
6-3/2024-146-I 
4-3/2024-157-I 
6-3/2024-140-I 

6-3/2024-137-I 
4-3/2024-138-I 
6-3/2024-139-I 
6-3/2024-141-I 
6-3/2024-145-I 
6-3/2024-136-I 
 

60 – 73. тачка дневног реда 
 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У 

НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ 

САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, 

ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2023. ГОДИНУ 
 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ГРАДА 

НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ 

САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ 

САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ „НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА 

– ÚJVIDÉKI SZINHÁZ“, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ 

КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 

ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „МЛАДОСТ“, ФУТОГ ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 
ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 
„РУМЕНКА“, РУМЕНКА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ 
ЦЕНТРА „ПЕТЕФИ ШАНДОР“, НОВИ САД - PETŐFI SÁNDOR 
MAGYAR MŰVELŐDÉSI KÖZPONT ÚJVIDÉK, НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ 
СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ 
ТАПИСЕРИЈА „АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2023. ГОДИНУ 
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Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Савет за културу и информисање није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина,  приликом утврђивања дневног реда, усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2023. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Градске 
библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Културног центра Новог Сада, Нови Сад за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Културног 
центра Новог Сада, Нови Сад за 2023. годину.  
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о раду и пословању Музеја Града Новог Сада, Петроварадин за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Музеја Града 
Новог Сада, Петроварадин за 2023. годину. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о раду и пословању Историјског архива Града Новог Сада, Нови Сад за 2023. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Историјског 
архива Града Новог Сада за 2023. годину. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Стеријиног позорја, Нови Сад за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Стеријиног 
позорја, Нови Сад за 2023. годину. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о раду и пословању Позоришта младих, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

 Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Позоришта 
младих, Нови Сад за 2023. годину. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању „Новосадског позоришта – Újvidéki Szinház“, Нови Сад за 
2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању 
„Новосадског позоришта – Újvidéki Szinház” Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад за 2023. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Новосадског 
дечијег културног центра, Нови Сад за 2023. годину. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о раду и пословању Установе за културу и образовање Културни центар 
„Младост“, Футог за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Установе за 
културу и образовање Културни центар „Младост“, Футог за 2023. годину.  

 

  Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о раду и пословању Установе за културу и образовање Културни центар 
„Кисач“, Кисач за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Установе за 
културу и образовање Културни центар „Кисач“, Кисач за 2023. годину.   

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Културног центра „Руменка“, Руменка за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Културног 
центра „Руменка“, Руменка за 2023. годину.  
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о раду и пословању Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад 
- Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Мађарског 
културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ 
Újvidék, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, 
Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Завода за 
заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад за 2023. годину.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Установе за израду таписерија „Атеље 61“, Петроварадин 
за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Установе за 
израду таписерија „Атеље 61“, Петроварадин за 2023. годину. 
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Ад. број: 4-42/2024-I 
74. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА НОВОГ 
САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  
 
Савет за буџет и финансије није имао примедби. 
 
Бранка Бежанов, чланица Савета издвојила је мишљење које је одборницама и 

одборницима достављено у извештају Савета.  
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града, с тим да предлаже исправку техничке грешке у образложењу 
Предлога одлуке, која је одборницама и одборницима достављена у извештају Комисије. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Дејан Мандић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 

„Укратко ћу представити ребаланс буџета за 2024. годину. Ребаланс буџета за ову годину 
је предложен је, пре свега, због потребе распоређивања суфицита, тј. пренетих 
неутрошених средстава из претходне и ранијих година утврђеног завршним рачуном 
буџета Града Новог Сада за 2023. годину, а што је законска обавеза.  Истовремено је 
извршено неопходно прилагођавање првобитно планираних вредности у буџету реалним 
околностима које захтева и поновно усклађивање прихода и примања и расхода и 
издатака у овом случају на вишем нивоу, у односу на ниво утврђен основном Одлуком о 
буџету. Укључивањем накнадно дозначених средстава (трансфера од другог нивоа) у план 
средстава буџета, првобитни буџет је повећан за 420.466.467,55 динара, тј. на износ од 
43.207.867.984,36 динара и то само због повећања средстава из буџета, која сада износе 
42.731.000.000,00 динара. Од укупног износа суфицита средстава из буџета, пренетог из 
претходне године, у висини од 3.014.000.000,00 динара, овим предлогом одлуке 
распоређује се износ од 463.518.643,49 динара, с обзиром на то да је део од 
2.550.000.000,00 динара, као планирани суфицит, већ распоређен у основној Одлуци о 
буџету Града Новог Сада за 2024. годину. Овим ребалансом буџета извршене су и 
корекције у плану буџетских примања, у складу са предлозима надлежних директних 
корисника и нове пројекције на приходној страни буџета и то, за примања од домаћих 
задуживања у износу од 3.267.856.000,00 динара. Овим предлогом Одлуке о изменама 
одлуке о буџету за 2024. годину буџет Града Новог Сада је утврђен у износу од 
47.955.000.000,00 динара из свих извора финансирања, што у односу на важећи буџет 
представља повећање за (4.747.000.000,00), односно за 10,99%. У односу на одлуку о 
буџету коју је Скупштина Града Новог Сада усвојила дана 7. децембра 2023. године 
предложени буџет је већи за чак 5.167.000.000,00 динара. Уколико посматрамо само 
средства из буџета, дакле, без сопствених и других прихода које остварују корисници 
буџета, а која по важећем буџету износе 42.731.000.000,00 динара, овим "ребалансом" 
буџета увећана су за 4.705.000.000,00 динара и сада износе 47.436.517.160,00 динара, што 
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представља повећање од 11,01%. Покушаћу да анализирам, пре свега, приходи када су 
порези у питању. Овим ребалансом буџета извршене су корекције планираних износа 
појединих прихода, у зависности од њиховог слабијег или бољег остварења у протеклом 
периоду, као и по предлозима надлежних корисника. Значајнија повећања прихода и 
примања планирана су од: опореза на доходак, добит и капиталне добитке у износу од 
940,15 милиона динара због увећања пореза на зараде у износу од 656.150.000,00 динара и 
сада они износе 17.250.000.000,00 динара, затим увећања пореза на приходе од 
самосталних делатности у износу од 234.000.000,00 динара, као и увећање пореза на 
остале приходе у износу од 50.000.000,00 динара. Наведена повећања узрокована су, како 
растом плата, тако и броја запослених у Граду. Укупaн брoj зaпoслeних лица у Новом 
Саду, ово је објашњење зашто порез на зараде расте,  у јулу текуће године изнoси 178.163 
запослена, дoк je у 2012. гoдини брoj зaпoслeних лица изнoсиo 130.721. Дакле, зaбeлeжeн 
пoрaст је зaпoслeних у 2024. односно више у 2024. ради у oднoсу нa 2012. гoдину у Новом 
Саду зa 47.422 зaпoслeнa лицa, Повећања прихода планирана су и код Трансфера од 
других нивоа власти у износу од 694.966.989,00 динара и то: Текући наменски трансфери 
од АПВ увећани су за 381.987.051,00 динара, а капитални наменски трансфери од 
Републике су увећани за 325.802.000,00 динара. Најзначајнија увећања трансфера су 
намењена за реализицију следећих пројеката: финансирање наставка реализације пројекта 
рестаурације и санације фасада и кровова у културно-историјској целини Алмашки крај у 
Новом Саду у 2024. години за 308.400.000,00 динара, реконструкција и уређење 
Футошког парка у Новом Саду за 223.949.000,00 динара, изградња бициклистичке стазе 
Нови Сад – Руменка – Ирмово – Кисач – Ченеј за 93.854.000,00 динара, као и за 
финансирање пројекта Партерно уређење порте Николајевске цркве у Новом Саду-обнова 
зиданих ограда за 26.967.129,18 динара. Такође, постоје и смањења прихода, навешћу и 
њих. Пореза на имовину у износу од 270.000.000,00 динара - превасходно због слабијег 
остварења пореза на пренос апсолутних права на непокретности чије остварење на дан 22. 
септембар 2024. године износи 1.066.000.00,00 динара, прихода буџета града од камата на 
средства КРТ-а у износу од 322.000.000,00 динара и друго  због слабијег остварења у 
протеклом периоду износ је 181.206.083,17 динара. Нове пројекције на приходној страни 
буџета, захтевају и одговарајућу корекцију расходне стране, па се тако предлажу измене 
расходне стране буџета, односно другачија структура планираних расхода и издатака. У 
структури утврђених расхода и издатака из средстава буџета, по предложеном ребалансу, 
учешће текућих расхода је 72,69%, који су у односу на важећи буџет повећани за 6,22% 
или за 2.018.000.000,00 динара и сада износе 34.480.649.504,00 динара, док је учешће 
издатака за нефинансијску имовину 26,52% са повећањем од 2.742.047.839,00 динара и 
сада износе 12.577.880.601,03 динара. Издаци за отплату главнице и набавку финансијске 
имовине умањени су за 55.494.000,00 динара  и сада износе 377.987.055,00 динара.  У 
циљу што реалнијег исказивања, ово је сада јако важно, укупна капитална улагања, 
планираним издацима за нефинансијску имовину  додају и средства планирана за 
капиталне субвенције у зиносу од 1.193.853.010,60 динара, сад је важно што овом износу 
и додајемо и капиталне трансфере осталим нивоима власти у износу од 887.580.660,93 
динара, обавезног социјалног осигурања у износу од 2.350.000,00 динара, као  и за остале 
капиталне дотације и трансфере 347.000.000,00, која укупно износе 2.430.783.671,53 
динара. У том случају укупна капитална потрошња износи 15.008.664.272,56 динара или 
чак 31,64% укупно планираних средстава из буџета. Дакле, трећина буџета иде у 
капиталну потрошњу. Молим све одборнике који учествују у овој Скупштини, ту мислим 
и на  Стеву Латиновића, да гласају за овај буџет.“  
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Председница Скупштине је упитала да ли Бранка Бежанов жели да образложи 

издвојено мишљење и констатовала да није присутна на седници. 
 
Председница Скупштине је отворила претрес.  
 
У претресу је учествовала Сања Драшко. 
 
Сања Драшко, председница Одборничке групе Александар Вучић – Нови Сад 

сутра: „Поштовани Градоначелниче, свака част на томе што стојите са свима нама, бијемо 
ову борбу за бољи Нови Сад сваким даном, зато сте ту и ми смо врло поносни што вас 
имамо на челу без обзира, мени чак ово даје ритам. Навикла сам, играла ја рукомет некада 
и данас су чак и већа улагања у спорт, могу чак и томе да посведочим, не смета ми 
апсолутно. Српска напредна странка се, наравно, поноси резултатима који су остварени. 
Ми немамо шта да кријемо, то показујемо наравно и својим данашњем понашањем и 
подношењем практично вашег понашања које је недостојанствено, ајде да будемо 
културни и пристојни. Оно што ви, господ,о не знате заиста, канда то никако да разумете, 
јесте да овде постоје неке јавне финансије које бисте већ морали да знате и да прочитате и 
да тумачите буџет. Ви то заиста не знате, то вам је потпуно страно, што се каже. Ви 
политички јесте можда млади, у смислу имате ви мало стажа политичког у петама, али 
полако, ви ћете то све научити. Политика коју следите јесте она политика која је 
девастирала Град Нови Сад, која је девастирала фабрике, управо ону на којој 
расправљасмо на првој обједињеној расправи. Ту су људи остајали без посла, ти су људи 
у стечају губили, да не кажем, породице читаве остајале без елементарних ствари 
потребних за живот, захваљујући политици коју ви следите, коалицији коју сте саставили 
како ви заправо данас функционишете и којим се бојама представљате. Тада сте требали 
да просто резонујете, подигнете глас за добробит овог народа, добробит Новосађана, да 
сваки дом заправо и прима плату. Али шта ви о томе знате,  знате своје личне рачуне да 
пуните своје џепове и вас, заправо, добробит Новосађана не занима и не интересује. Буџет 
Града, то је оно што је истина, то је оно што је чињеница поштовани Новосађани. Буџет 
Града је већи за 5,1 милијарду динара уместо 42,700, чиме смо почели ову годину толико 
већ и грађани знају, само ове колеге из опозиције апсолутни никако ментално да добаце, 
али полако. Данас у градској каси имамо 47,9 милијарди динара, дакле у односу на 
иницијалну одлуку усвојену у децембру прошле године, укупни буџет Града већи је за 
12,8%. Само приход од пореза на доходак, добит и капиталне добитке за 3 милијарде 
динара је већи него цео буџет града 2012. године када је он износио 17 милијарде, а тада 
сте ви жути овде разваљивали буџет Града Новог Сада у приватне сврхе и никада на нека 
основна питања које ја лично постављам нисте одговорили, где се дене цео булевар забога 
милога а не нешто даље од тога. Колико је Нови Сад се развио у последњих 12 година 
сведоче подаци да је у Новом Саду  у току прошле године регистровано 175.136 
запослених. То је за 44.415 више него 2012. године. Такође је значајно драстично увећана 
привредна активност. У 2012. години је било 23.261 привредно друштво и предузетника, а 
данас их има 35.533, што је за 52,76% више него 2012. године. Толико заиста резона и 
математике има свако, имате и ви сигурно, али не можете то некако наглас да нам 
признате. Просечна плата је данас 115.000,00 динара и скоро је три пута већа него 2012. 
Заправо то је она политика против које смо се ми борили. Да се, ако ми дозволите да се 
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вратим на ону расправу коју смо због овако пристојних опозиционих партнера имали на 
једној од расправа планским актима, Југоалат то морате да знате људи, Југоалат је морао 
суд да, пошто је уништен у приватизацији, Суд га је продао и сви су губитници те борбе 
били, а не никако, ни ова власт ни данас наш градоначелник, нити било код руги. Просто 
оно што је била политика претходних година довела је до тога да су тада људи остајали 
без посла, да су остајали без хлеба што би се рекло у тужним приватизацијама, у тужним 
стечајевима, нешто чега у периодима нашег рада не желимо ни да се сећамо. Оно што 
народ треба да зна да ће Град на име  доприноса за уређивање грађевинског земљишта по 
овом основу на овој локацији приходовати око 3,5 милијарде динара пореза на имовину 
ће годишњег оприходовати око 42,5 милиона динара, односно око 360.000,00 евра. У 
наредних 20 година колико, исто онолико година колико је југоалат пропадао и дуговао 
свима редом, јер је дуговао и плате и доприносе држави и све по реду тих 20 година од 
пореза од онога како ће се развијати порез на имовину Град ће остварити  приход од 
најмање 850 милиона динара. Тих 850 милиона динара ће бити уложено у градње вртића и 
школи, то је оно што је политика Српске напредне странке, то је оно што је чињеница, 
овде нема ни један секунд, ни један зарез неисправне, нетачне или, не дај Боже, лажне 
информације. То је чињеница. Све остало је зла намера и ово што ви радите је злонамерно 
понашање ваше и ваш начин како бирате да се захвалите тим грађанима који су вас 
бирали, али Боже мој људи, погреше даћемо им прилику да вас победимо још јаче. Српска 
напредна странка нема шта да крије, напротив, очигледно је заиста да се Нови Сад снажно 
развија и да је бољи живот Новосађана, кључ ребаланса и кључ политике Српске 
напредне странке. Подржаћемо наравно, гласали „за“, а вас наравно испратити одавде.“ 

 
Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 
Одлуке о буџету Града Новог Сада за 2024. годину са техничком исправком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад. број: 4-5/2024-90-3-I 
75. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 
ПРОГРАМУ УРЕЂИВАЊА ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА ЗА 2024. 
ГОДИНУ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  
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Савет за комуналне делатности није имао примедби, с тим да је предложио 

техничке исправке у образложењу  Предлога одлуке, које су одборницама и одборницима 
достављене у Извештају Савета. 

 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Одлуке о Програму уређивања грађевинског земљишта за 2024. годину, са 
техничким исправкама. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ УРЕЂИВАЊА 
ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Ад. број: 352-3/2024-248-I 
76. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ФИНАНСИРАЊА ОДРЕЂЕНИХ КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО 
ДЕЛАТНОСТИ ОД ЛОКАЛНОГ ИНТЕРЕСА У 2024. ГОДИНИ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
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Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму финансирања одређених комуналних делатности, као делатности од 
локалног интереса у 2024. години. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 40 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ФИНАНСИРАЊА ОДРЕЂЕНИХ 
КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО ДЕЛАТНОСТИ ОД ЛОКАЛНОГ 

ИНТЕРЕСА У 2024. ГОДИНИ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 351-2/2024-165-1-I 
77. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О  ПРОГРАМУ 
ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА ПУТНЕ ПРИВРЕДЕ ЗА 2024. ГОДИНУ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о  Програму одржавања објеката путне привреде за 2024. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 40 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О  ПРОГРАМУ ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА ПУТНЕ 
ПРИВРЕДЕ ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 352-1/2024-201-I 
78. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
КОРИШЋЕЊА СРЕДСТАВА ЗА ЗАШТИТУ ОД ПОЖАРА ЗА 2024. 
ГОДИНУ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  
 
Савет за комуналне делатности и Савет за јавни ред и мир и безбедност нису 

имали примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес.  
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 
Одлуке о Програму коришћења средстава за заштиту од пожара за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 
одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ КОРИШЋЕЊА СРЕДСТАВА ЗА 
ЗАШТИТУ ОД ПОЖАРА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Ад. број: 501-5/2024-13-I 
79. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ПЛАНА ЕНЕРГЕТСКЕ 
ЕФИКАСНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  
 
Савет за заштиту животне средине није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Вања Петковић, члан Градског већа Града Новог Сада, представница предлагача: 

„План енергетске ефикасности Града Новог Сада за 2024. годину израђен је у складу са 
циљевима и садржајем Програма енергетске ефикасности Града Новог Сада за период 
2022-2024. године. План енергетске ефикасности Града Новог Сада за 2024. годину 
усклађује се са Одлуком о изменама Одлуке о буџету Града Новог Сада. Поступак јавне 
набавке Основне школе Бранко Радичевић је у току и с тим у вези, радови су планирани 
да се спроведу у току 2024. године и 2025. године. Такође, промењена је динамика 
извођења радова на Средњој машинској школи, те се радови планирају у 2025. години у 
износу од 103.000.000,00 динара. Пројектно-техничка документација за енергетску 
санацију објеката од јавног значаја је такође планирана у износу од 5.000.000,00 динара у 
2025. години. За потребе јавног осветљења издвојена су додатна средства у износу од 
100.000.000,00 динара. Модернизација осветљења на дугорочном нивоу доноси уштеде за 
Град и доприноси заштити животне средине. Град Нови Сад се развија у правцу одрживог 
развоја и унапређења  квалитета животне средине, где подстицање енергетске 
ефикасности представља један од главних елемената енергетске политике и политике 
заштите животне средине. С тим у вези, у јулу месецу Град Нови Сад је потписао уговор 
са Министарством рударства и енергетике и тим поводом и ове године је омогућено да 
грађани остваре права на бесповратна средства која су им заједно Град и Министарство 
обезбедили у укупном износу од 31.250.000,00 динара. Град, поред тога што води бригу о 



- 92 - 
 

својим објектима и јавном осветљењу, велику пажњу усмерава и на грађане како би и 
њихови објекти били енергетски ефикасни.“ 

 

Председница Скупштине је отворила претрес. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Плана 

енергетске ефикасности Града Новог Сада за 2024. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ПЛАНА ЕНЕРГЕТСКЕ ЕФИКАСНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 
2024. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 352-1/2024-296-I 

    352-1/2024-307-I 
    352-1/2024-308-I 

          352-1/2024-305-I 
    352-1/2024-300-I 
    352-1/2024-309-I 
    352-1/2024-301-I 
    352-1/2024-302-I 
    34-6224/2024-I 
    66-1/2024-632-I 
    352-1/2024-312-I 
    40-5/2024-1201-I 

80  – 91. тачка дневног реда 
 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРЕСТАНКУ  ВАЖЕЊА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ 
ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2024. ГОДИНУ 
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 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНOСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ 
САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНOСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА 
„СТАН“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА 
НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 
САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, НОВИ САД ЗА 2024. 
ГОДИНУ  

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И 
ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА OДЛУКЕ О ПРOГРAМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ РЕГИОНАЛНОГ 
ЦЕНТРА ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ У 2024. ГОДИНИ  

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 2024. ГОДИНУ, КОЈЕ СПРОВОДИ 
ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
 
Предлоге одлука утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку, Савет за комуналне 

делатности и Савет за спорт и омладину нису имали примедби на предлоге које су 
разматрали из свог делокруга. 
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Миран Погачар, члан Савета за комуналне делатности издвојио је мишљење које 
је одборницама и одборницима достављено у извештају Савета. 

 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је одборнику Мирану Погачару изречена мера удаљења са 
седнице наведени одборник није могао да образложи издвојено мишљење.  

 
С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку  

важења Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа 
„Новосадска топлана“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ  ВАЖЕЊА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА 

ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
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ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ 
ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ 
ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатнoсти Јавног комуналног 
предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ 
ДЕЛАТНOСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ 

НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 
Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Тржница“ 
Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 
Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатнoсти Јавног комуналног 
предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ 
ДЕЛАТНOСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 

2024. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа за 
одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  
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ОДЛУКУ 
ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 
ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног 
предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ 
ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И 

ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног градског саобраћајног предузећа 
„Нови Сад“, Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 
САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног предузећа „Спортски и пословни 
центар Војводина“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Oдлуке о Прoгрaму инвестиционих активности на изградњи регионалног центра за 
управљање отпадом у 2024. години. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРOГРAМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ 
РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ У 2024. ГОДИНИ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму инвестиционих активности за 2024. годину, које спроводи Градска 
управа за имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 2024. ГОДИНУ, КОЈЕ 
СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ 

ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 352-3/2024-254-I 
352-3/2024-253-I 
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352-3/2024-256-I 
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34-6258/2024-I 
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92 – 107. тачка дневног реда 
 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 
ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД 
ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 
САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, НОВИ САД ЗА 2024. 
ГОДИНУ  

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
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 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 
2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 
2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „РЕГИОНАЛНИ 
ЦЕНТАР ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП „ИНФОРМАТИКА“ 
НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМА РАДА ТУРИСТИЧКЕ 
ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САД СА ФИНАНСИЈСКИМ ПЛАНОМ 
И ПЛАНОМ ПРОМОТИВНИХ АКТИВНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 
2024. ГОДИНУ 

 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку, Савет за комуналне 

делатности, Савет за спорт и омладину и Савет за економски развој Града нису имали 
примедби на предлоге које су разматрали из свог делокруга. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина,  приликом утврђивања дневног реда, усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Новосадска топлана“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 
одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА 

ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 

КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Градско зеленило“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ 

НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Тржница“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 

ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Лисје“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 
2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа за 
одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ 
СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2024. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И 

ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног градског саобраћајног 
предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2024. годину. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ 

САД“, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама и допунама Програма пословања Јавног комуналног 
предузећа „Пут“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА 
ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ 

САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног предузећа „Спортски и 
пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР 

ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о изменама и допунама Програма пословања Јавног предузећа 
„Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА 
ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА 

УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Регионални центар за 
управљање отпадом“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „РЕГИОНАЛНИ ЦЕНТАР ЗА УПРАВЉАЊЕ 

ОТПАДОМ“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Паркинг сервис“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ 
НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања ЈКП „Информатика“ Нови Сад за 
2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈКП „ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама и допуни Програма рада Туристичке организације 
Града Новог Сад са Финансијским планом и планом промотивних активности Града 
Новог Сада за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 42 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ 
ПРОГРАМА РАДА ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САД СА 
ФИНАНСИЈСКИМ ПЛАНОМ И ПЛАНОМ ПРОМОТИВНИХ АКТИВНОСТИ 

ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број:   6-3/2023-311/2-I 
6-3/2023-317/2-I 
6-3/2023-310/2-I 
6-3/2023-312/2-I 
6-3/2023-313/3-I 
6-3/2023-316/4-I 
6-3/2023-315/2-I 

6-3/2023-314/2-I 
6-3/2023-321/2-I 
6-3/2023-318/2-I 
6-3/2023-322/2-I 
6-3/2023-309/3-I 
6-3/2023-320/2-I 
6-3/2023-319/2-I 

108 – 121. тачка дневног реда 
 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМA РАДА ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ 
У НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ САДА, 
НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, 
ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ГРАДА 
НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА 
КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ САД 
ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД 
ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА "НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА - 
ÚJVIDÉKI SZINHÁZ", НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ  

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ 
КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ  

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМA РАДА УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ 
ТАПИСЕРИЈА "АТЕЉЕ 61", ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 
„ПЕТЕФИ ШАНДОР“, НОВИ САД - PETŐFI SÁNDOR MAGYAR 
MŰVELŐDÉSI KÖZPONT ÚJVIDÉK ЗА 2024. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНAМА И ДОПУНИ ПРОГРАМA РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ 
И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР "МЛАДОСТ", ФУТОГ ЗА 2024. 
ГОДИНУ 
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 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНAМА  ПРОГРАМA РАДА  КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА "РУМЕНКА", 
РУМЕНКА ЗА 2024. ГОДИНУ  

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 
ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР "КИСАЧ", КИСАЧ ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за културу и информисање није имао примедби. 
 
Проф. др Вељко Крстоношић, члан Савета, издвојио је мишљења која су 

одборницама и одборницима достављена у извештају Савета. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 
Тијана Делић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Надам се ће ово поље бити поље наших заједничких интереса и да ћемо те 
непомирљиве разлике да на пољу културе будемо сви једногласни и сагласни. Буџет 
Града Новог Сада у култури је заиста на изузетном нивоу и подсетићу вас да је Нови Сад 
ове године био домаћин, пре свега, два оскаровца. Један је Иштван Сабо, верујем да сви 
они који се баве културом добро знају то име. Затим Зоран Перишић, он је добитник 
оскара такође, он је направио супермена да лети, иако то можда нису теме које су за сада 
овде актуелне, али ја бих вас замолила да гласате за ове измене и допуне, јер оне су 
обједињене и лепе.“ 

 
Председница Скупштине је упитала да ли одборник проф. др Вељко Крстоношић 

жели да изнесе допунско образложење издвојеног мишљења. 
 
Пошто одборник проф. др Вељко Крстоношић није желео да образложи 

издвојено мишљење, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног 
реда усвојила предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама и допуни Програмa рада Градске библиотеке у Новом 
Саду, Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 
одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ 
ПРОГРАМA РАДА ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 

2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Културног центра Новог Сада, Нови 
Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Музеја Града Новог Сада, 
Петроварадин за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Историјског архива Града Новог Сада, 
Нови Сад за 2024. годину. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Завода за заштиту споменика културе 
Града Новог Сада, Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ 

САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

 (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Стеријиног позорја, Нови Сад за 2024. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Позоришта младих, Нови Сад за 2024. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада "Новосадског позоришта - Újvidéki 
Szinház", Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
"НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА - ÚJVIDÉKI SZINHÁZ", НОВИ САД ЗА 2024. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Новосадског дечијег културног центра, 
Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 

НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама и допуни Програмa рада Установе за израду 
таписерија "Атеље 61", Петроварадин за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ 
ПРОГРАМA РАДА УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ ТАПИСЕРИЈА "АТЕЉЕ 61", 

ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Мађарског културног центра „Петефи 
Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „ПЕТЕФИ ШАНДОР“, НОВИ САД - 

PETŐFI SÁNDOR MAGYAR MŰVELŐDÉSI KÖZPONT ÚJVIDÉK ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Oдлуку о изменaма и допуни Програмa рада Установе за културу и 
образовање Културни центар "Младост", Футог за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНAМА И ДОПУНИ 
ПРОГРАМA РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ 

ЦЕНТАР "МЛАДОСТ", ФУТОГ ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменaма  Програмa рада  Културног центра "Руменка", Руменка 
за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНAМА  ПРОГРАМA РАДА  
КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА "РУМЕНКА", РУМЕНКА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Установе за културу и образовање 
Културни центар "Кисач", Кисач за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР "КИСАЧ", 

КИСАЧ ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 1316/2024-I 
     1305/2024-I 
122 – 123. тачка дневног реда 

 ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ЦЕНТРА ЗА СОЦИЈАЛНИ РАД ГРАДА НОВОГ 
САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
ЦЕНТРА ЗА СОЦИЈАЛНИ РАД ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
Извештај са закључком доставило је и Предлог решења утврдило Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе  

допунско образложење предлога. 
 
 Соња Радаковић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Оно што је заиста политика континуитета који спроводи Српска напредна 
странка јесте бољи живот свих Новосађана, а најбољи кључ у приказу овоме јесте свакако 
социјална политика коју ми континуирано спроводимо у Граду Новом Саду. Што се тиче 
извештаја Центра за социјални рад за протеклу годину, ту су врло важне ствари. Будући 
да Центар за социјални рад Града Новог Сада евидентирао је 25.000 корисника, морам да 
кажем да се број корисника повећао за 3%, што, фактички, значи да не ради се само о 
корисницима новчане помоћи, него је Нови Сад постао град за боље место за живот, 
будући да имамо толики спектар услуга социјалне заштите што се у Новом Саду 
досељавају грађани из унутрашњости наше земље, заиста је нешто што радимо 
континуирано и томе ћемо тежити за увођење све нових услуга. На то је понос читавог 
града Новог Сада. Морам да напоменем да је број корисника Центра за социјални рад у 
протеклој години био готово 30.000 са одељењима у Сремским Карловцима и у Беочину. 
Као што сам напоменула, Град Нови Сад континуирано ради на унапређењу социјалне 
политике и мислим да то је поље где треба сви заједно да делујемо, а не да имамо 
размирице и слушамо ове неке звукове које тренутно покушавају да негде омету моје 
излагање, али мислим да им неће поћи за руком. Што се тиче Извештаја за 2024. годину 
Центра за социјални рад, он се негде наслања, као што сам напоменула, на извештај 2023. 
године. Континуирано ћемо радити на услугама и нове категорије које уводимо, на 
пример, нова категорија јесте да смо убацили за уџбенике децу бораца прве категорије на 
шта смо заиста поносни. Водимо рачуна о најосетљивијим категоријама нашег друштва, 
томе смо изузетно посвећени и свакако ће то бити наша водиља у наредном периоду. Ја 
молим све одборнике који учествују у редовном заседању да подрже овакав извештај 
Центра за социјални рад.“ 
 

С обзиром на то да је Скупштина,  приликом утврђивања дневног реда, усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о раду Центра за социјални рад Града Новог Сада за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду Центра за социјални рад 
Града Новог Сада за 2023. годину.  

  
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Центра за социјални рад Града Новог Сада за 2024. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ЦЕНТРА ЗА СОЦИЈАЛНИ 
РАД ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Ад. број: 1167/2024-I 
124. тачка дневног реда 

 
ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РАДУ МЕЂУСЕКТОРСКОГ РАДНОГ ТЕЛА ЗА 
ПОДРШКУ ПОДСТИЦАЈНОМ РОДИТЕЉСТВУ И РАЗВОЈУ ДЕЦЕ НА 
ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД АПРИЛ 2023-МАРТ 
2024. ГОДИНЕ 
 
 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
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Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе  

допунско образложење предлога. 
 
Соња Радаковић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Као што сам напоменула, ово је само један од услуга које Град Нови Сад 
спроводи на пољу социјалне политике. Што се тиче Међусекторског радног тела за 
подршку подстицајном родитељству и развоју деце на територији Града Новог Сада, ово 
радно тело је основано 2021. године и заиста ради континуирано на свом проширењу и 
деловању. Међусекторско радно тело за подршку подстицајном родитељству и развоју 
деце на територији Града Новог Сада има председника, заменика председника и седам 
чланова, које чине дакле представник Градске управе за социјалну и дечију заштиту, 
Градске управе за здравство, Дома здравља „Нови Сад“ Нови Сад, Института за јавно 
здравље Војводине, Центар за социјални рад, Предшколску установу „Радосно 
детињство“ и Школу за основно и средње образовање „Милан Петровић“. Ми само сада у 
овом Међусекторском телу додали још да објединимо све и обухватимо и Школску 
управу Нови Сад. Један од значајних задатака Међусекторског радног тела за подршку 
подстицајном родитељству и развоју деце јесте да учествује у изради и имплементацији 
мера на територији Града које су првенствено усмерене на унапређење подршке 
подстицаја родитељства. Неке од мера за које су издвојена средства из буџета Града и које 
је усвојило Градско веће Нови Саду су свакако: On line школа родитељства, Породични 
компас који спроводи Дом здравља Нови Сад у сарадњи са Институтом јавног здравља  
Војводине. Значи ово је све нешто што је врло важно, врло корисно и врло афирмативно. 
Дакле, укључујемо студенте завршних година Медицинског факултета који се активно 
ангажује са децама које имају језичке баријере, значи ово је врло важна услуга коју ћемо 
наставити континуирано да спроводимо а свакако да извештај годишњи Међусекторског 
тела подносимо Скупштини Града која га је и формирала. Ето толико.“ 

 
Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Годишњег извештаја о раду Међусекторског радног тела за подршку подстицајном 
родитељству и развоју деце на територији Града Новог Сада за период април 2023-март 
2024. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
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ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Годишњи извештај о раду Међусекторског 
радног тела за подршку подстицајном родитељству и развоју деце на територији Града 
Новог Сада за период април 2023 – март 2024. године.  

  
Ад. број:  020-54/2024-I 
                 020-101/2024-I 

020-56/2024-I 
020-134/2024-I 
031-1/2024-189-1-I 

125  – 129. тачка дневног реда 
 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 

НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ 
УНИВЕРЗИТЕТА У НОВОМ САДУ – АКАДЕМИЈА УМЕТНОСТИ 
НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
ПРЕДШКОЛСКОЈ УСТАНОВИ „РАДОСНО ДЕТИЊСТВО“ НОВИ САД 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
РЕПУБЛИЦИ СРБИЈИ ЗА ПОТРЕБЕ МИНИСТАРСТВА 
УНУТРАШЊИХ ПОСЛОВА, БЕЗ НАКНАДЕ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
ОСНОВНОЈ ШКОЛИ „СВЕТОЗАР МАРКОВИЋ ТОЗА“ НОВИ САД, У 
НОВОМ САДУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРЕНОСУ ПРАВА ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА НА ПОКРЕТНИМ СТВАРИМА НА РЕПУБЛИКУ 
СРБИЈУ, МИНИСТАРСТВО ОДБРАНЕ, РЕГИОНАЛНИ ЦЕНТАР 
МИНИСТАРСТВА ОДБРАНЕ НОВИ САД, ЦЕНТАР МИНИСТАРСТВА 
ОДБРАНЕ НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 
 

Предлогe решења и одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку и Савет за буџет и 

финансије нису имали примедби на предлоге које су разматрали из свог делокруга. 
 
Маја Мрнуштик, чланица Савета за буџет и финансије, издвојила је мишљење у 

вези са Предлогом одлуке, које је одборницама и одборницима достављено у Извештају 
Савета за буџет и финансије. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
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Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога и одборници Маји Мрнуштик је изречена мера удаљења са седнице, а с обзиром 
на то да је Скупштина  приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за спајање 
расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 
коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Аутономној покрајини 
Војводини за потребе Универзитета у Новом Саду – Академија уметности Нови Сад, без 
накнаде. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 40 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ 

УНИВЕРЗИТЕТА У НОВОМ САДУ – АКАДЕМИЈА УМЕТНОСТИ НОВИ САД, 
БЕЗ НАКНАДЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 

коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Предшколској установи 
„Радосно детињство“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 40 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА ПРЕДШКОЛСКОЈ УСТАНОВИ „РАДОСНО ДЕТИЊСТВО“  

НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 
коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Републици Србији за 
потребе Министарства унутрашњих послова, без накнаде. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА РЕПУБЛИЦИ СРБИЈИ ЗА ПОТРЕБЕ МИНИСТАРСТВА 

УНУТРАШЊИХ ПОСЛОВА, БЕЗ НАКНАДЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 

коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Основној школи „Светозар 
Марковић Тоза“ Нови Сад, у Новом Саду. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА ОСНОВНОЈ ШКОЛИ „СВЕТОЗАР МАРКОВИЋ ТОЗА“ НОВИ 

САД, У НОВОМ САДУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о преносу права 

јавне својине Града Новог Сада на покретним стварима на Републику Србију, 
Министарство одбране, Регионални центар Министарства одбране Нови Сад, Центар 
Министарства одбране Нови Сад, без накнаде. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
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ОДЛУКУ 
О ПРЕНОСУ ПРАВА ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА НА ПОКРЕТНИМ 

СТВАРИМА НА РЕПУБЛИКУ СРБИЈУ, МИНИСТАРСТВО ОДБРАНЕ, 
РЕГИОНАЛНИ ЦЕНТАР МИНИСТАРСТВА ОДБРАНЕ НОВИ САД, ЦЕНТАР 

МИНИСТАРСТВА ОДБРАНЕ НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 352-1/2024-298-I 
130. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИЗМЕНИ РЕШЕЊА О ОБРАЗОВАЊУ ГРАДСКОГ 
ШТАБА ЗА ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА И 
ИМЕНОВАЊУ КОМАНДАНТА, ЗАМЕНИКА КОМАНДАНТА, 
НАЧЕЛНИКА И ЧЛАНОВА ГРАДСКОГ ШТАБА ЗА ВАНРЕДНЕ 
СИТУАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће.  
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о измени 
Решења о образовању Градског штаба за ванредне ситуације Града Новог Сада и 
именовању команданта, заменика команданта, начелника и чланова Градског штаба за 
ванредне ситуације Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗМЕНИ РЕШЕЊА О ОБРАЗОВАЊУ ГРАДСКОГ ШТАБА ЗА ВАНРЕДНЕ 
СИТУАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА И ИМЕНОВАЊУ КОМАНДАНТА, 

ЗАМЕНИКА КОМАНДАНТА, НАЧЕЛНИКА И ЧЛАНОВА ГРАДСКОГ ШТАБА ЗА 
ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 020-148/2024-I 
131. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА ВЛАДИМИРA ЂАКОВИЋA НА ФУНКЦИЈУ ДИРЕКТОРА 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ 
САД 
 
Чланом 47. Закона о јавним предузећима прописано је да се оставка директора 

подноси у писаној форми органу надлежном за именовање директора јавног предузећа. 
 
Дана 23. септембра 2024. године, Владимир Ђаковић поднео је Скупштини Града 

Новог Сада писану оставку на функцију директора Јавног комуналног предузећа „Лисје“ 
Нови Сад. 

 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града Решењем 

констатује да на основу поднете оставке Владимиру Ђаковићу престаје функција 
директора Јавног комуналног предузећа „Лисје“, Нови Сад пре истека времена на које је 
именован. 

 
Ад. број: 020-149/2024-I 
132. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА ИВАНА РАДОЈИЧИЋА  НА ФУНКЦИЈУ ДИРЕКТОРА 
ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, НОВИ 
САД 
 
Чланом 47. Закона о јавним предузећима прописано је да се оставка директора 

подноси у писаној форми органу надлежном за именовање директора јавног предузећа. 
 
Дана 23. септембра 2024. године, Иван Радојичић поднео је Скупштини Града 

Новог Сада писану оставку на функцију директора Јавног градског саобраћајног 
предузећа „Нови Сад“, Нови Сад. 

 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града Решењем 

констатује да на основу поднете оставке Ивану Радојичићу престаје функцију директора 
Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад пре истека времена на које 
је именован. 

 
 

Ад. број: 020-150/2024-I 
133. тачка дневног реда 
 

ОСТАВКА МИЛОША ЕГИЋА  НА ФУНКЦИЈУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД 
 
Чланом 47. Закона о јавним предузећима прописано је да се оставка директора 

подноси у писаној форми органу надлежном за именовање директора јавног предузећа. 
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Дана 24. септембра 2024. године, Милош Егић поднео је Скупштини Града Новог 

Сада писану оставку на функцију директора Јавног комуналног предузећа „Градско 
зеленило“ Нови Сад. 

 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града Решењем 

констатује да на основу поднете оставке Милошу Егићу престаје функцију директора 
Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад пре истека времена на које је 
именован. 

 
Ад. број: 020-151/2024-I 
134. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА СИНИШЕ ЈОКИЋА НА ФУНКЦИЈУ ДИРЕКТОРА ЗАВОДА ЗА 
ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Дана 24. септембра 2024. године, Синиша Јокић поднео је Скупштини Града 

Новог Сада писану оставку на функцију директора Завода за заштиту споменика културе 
Града Новог Сада, односно захтев за разрешење у складу са Законом о култури. 

 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града констатује 

да се на основу решења Скупштине Града, Синиша Јокић разрешава дужности директора 
Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, пре истека мандата. 
 
Ад. број: 020-4/2024-72/a-I 
     020-4/2024-72/c-I 
                020-4/2024-72/b-I 
135 – 137. тачка дневног реда 

 
 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О  ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ 

ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ 
САД 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О  ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„НОВИ САД“ НОВИ САД 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О  ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО 
ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
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Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 
предлога, а с обзиром на то да је Скупштина,  приликом утврђивања дневног реда, 
усвојила предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о 
овим предлозима. 
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о  именовању 

вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О  ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о  именовању 
вршиоца дужности директора Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови 
Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О  ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 

САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о  именовању 

вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови 
Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 
одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О  ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Ад. број: 020-146/2024-I 
138. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О АНГАЖОВАЊУ 
ТЕХНИЧКОГ СЕКРЕТАРА ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ У СКУПШТИНИ 
ГРАДА НОВОГ САДА 
 
 
Предлог одлуке утврдила је Комисије за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања.  
 
Градско веће Града Новог Сада предлаже Скупштини да донесе Одлуку у 

предложеном тексту. 
 
Мишљење Градског већа достављено је одборницама и одборницима уз допис од 

26. септембра 2024. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке о 

ангажовању техничког секретара одборничке групе у Скупштини Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 40 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ОДЛУКУ 
О АНГАЖОВАЊУ ТЕХНИЧКОГ СЕКРЕТАРА ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ У 

СКУПШТИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 020-139/2024-I 
     020-138/2024-I 
139 – 140. тачка дневног реда 

 
 ПРЕДЛОГ ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ „ДР ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – СРПСКА 

РАДИКАЛНА СТРАНКА“ ЗА ПРЕСТАНАК ДУЖНОСТИ И ИЗБОР 
ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА, АДМИНИСТРАТИВНА И 
МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА 

 ПРЕДЛОГ ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – НОВИ САД 
СУТРА ЗА ПРЕСТАНАК ДУЖНОСТИ И ИЗБОР ЧЛАНА КОМИСИЈЕ 
ЗА КАДРОВСКА, АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-
ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА 

 
У складу Пословником Скупштине Града Новог Сада, одборничке групе поднеле 

су предлог за престанак дужности и избор члана Комисије за кадровска, административна 
и мандатно-имунитетна питања на гласање. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина,  приликом утврђивања дневног реда, усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог Одборничке групе „Др 

Војислав Шешељ – Српска радикална странка“ за престанак дужности и избор члана 
Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова прихватила наведени предлог и донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ И ИЗБОРУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА 

АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог Одборничке групе 

Александар Вучић – Нови Сад сутра за престанак дужности и избор члана Комисије за 
кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова прихватила наведени предлог и донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ И ИЗБОРУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА 

АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад. број: 022-1/2024-237-I 

022-1/2024-238-I 
022-1/2024-239-I 
022-1/2024-240-I 
022-1/2024-241-I 
022-1/2024-243-I 
022-1/2024-244-I 
022-1/2024-245-I 
022-1/2024-246-I 
022-1/2024-247-I 
022-1/2024-248-I 
022-1/2024-249-I 
022-1/2024-250-I 

022-1/2024-251-I 
022-1/2024-252-I 
022-1/2024-253-I 
022-1/2024-254-I 
022-1/2024-255-I 
022-1/2024-256-I 
022-1/2024-257-I 
022-1/2024-258-I 
022-1/2024-259-I 
022-1/2024-260-I 
022-1/2024-261-I 
022-1/2024-262-I 
 

141. тачка дневног реда 
ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА И 
МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

 Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад  

 Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад  

 Предлог решења о разрешењу члана Управног одбора „Новосадског 
позоришта - Újvidéki Színház“, Нови Сад 
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 Предлог решења о именовању члана Управног одбора „Новосадског 
позоришта - Újvidéki Színház“, Нови Сад 

 Предлог решења о престанку дужности и именовању председника 
Надзорног одбора Фондације „Нови Сад – Европска престоница културе“ 

 Предлог решења о именовању члана Управног одбора Агенције за 
енергетику Града Новог Сада  

 Предлог решења о разрешењу председника Надзорног одбора Стеријиног 
позорја, Нови Сад  

 Предлог решења о престанку дужности и именовању председника и члана 
Комисије за решавање притужби на рад Комуналне милиције 

 Предлог решења о престанку дужности и избору члана Савета за 
економски развој Града 

 Предлог решења о разрешењу и избору члана Савета за комуналне 
делатности 

 Предлог решења о разрешењу члана Комисије за родну равноправност 
 Предлог решења о разрешењу председника и члана и избору председника 

и члана Комисије за обележавање празника и доделу признања Града 
 Предлог решења о избору члана Савета за особе са инвалидитетом 
 Предлог решења о разрешењу и избору члана Савета за буџет и финансије 
 Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Историјског 

архива Града Новог Сада, Нови Сад  
 Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Завода за 

заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад  
 Предлог решења о разрешењу и именовању члана Управног одбора 

Установе за културу и образовање Културни центар „Кисач“, Кисач  
 Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора 

Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад 
 Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Управног одбора 

Предшколске установе „Радосно детињство“, Нови Сад  
 Предлог решења о престанку дужности и избору председника Комисије за 

називе делова насељених места 
 Предлог решења о разрешењу и избору председника Савета за образовање 
 Предлог решења о разрешењу члана Савета за особе са инвалидитетом 
 Предлог решења о избору члана Комисије за родну равноправност 
 Предлог решења о разрешењу и избору члана Савета за буџет и финансије 
 Предлог решења о разрешењу и избору члана Савета за спорт и омладину 

 
Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представница предлагача жели да 

образложи предлоге Комисије. 
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Пошто представница предлагача није желела да изнесе допунско образложење 
предлога, а с обзиром на то да је Скупштина,  приликом утврђивања дневног реда, усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Управног одбора „Новосадског позоришта - Újvidéki Színház“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА „НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА - 
ÚJVIDÉKI SZÍNHÁZ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Управног одбора „Новосадског позоришта - Újvidéki Színház“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА „НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА 

- ÚJVIDÉKI SZÍNHÁZ“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности и именовању председника Надзорног одбора Фондације „Нови Сад – Европска 
престоница културе“. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ И ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ 
ОДБОРА ФОНДАЦИЈЕ „НОВИ САД – ЕВРОПСКА ПРЕСТОНИЦА КУЛТУРЕ“ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Управног одбора Агенције за енергетику Града Новог Сада. 
  
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 
одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА АГЕНЦИЈЕ ЗА ЕНЕРГЕТИКУ 

ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

председника Надзорног одбора Стеријиног позорја, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА СТЕРИЈИНОГ 

ПОЗОРЈА, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности и именовању председника и члана Комисије за решавање притужби на рад 
Комуналне милиције. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ И ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНА 

КОМИСИЈЕ ЗА РЕШАВАЊЕ ПРИТУЖБИ НА РАД КОМУНАЛНЕ МИЛИЦИЈЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности и избору члана Савета за економски развој Града. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 
одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ И ИЗБОРУ ЧЛАНА САВЕТА ЗА ЕКОНОМСКИ 

РАЗВОЈ ГРАДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 
избору члана Савета за комуналне делатности. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИЗБОРУ ЧЛАНА САВЕТА ЗА КОМУНАЛНЕ ДЕЛАТНОСТИ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Комисије за родну равноправност. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 40 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА РОДНУ РАВНОПРАВНОСТ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 
председника и члана и избору председника и члана Комисије за обележавање празника и 
доделу признања Града. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 40 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНА И ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА И 
ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА ОБЕЛЕЖАВАЊЕ ПРАЗНИКА И ДОДЕЛУ ПРИЗНАЊА 

ГРАДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору члана 

Савета за особе са инвалидитетом. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 40 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ЧЛАНА САВЕТА ЗА ОСОБЕ СА ИНВАЛИДИТЕТОМ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 
избору члана Савета за буџет и финансије. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ И ИЗБОРУ ЧЛАНА САВЕТА ЗА БУЏЕТ И ФИНАНСИЈЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

вршиоца дужности директора Историјског архива Града Новог Сада, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ИСТОРИЈСКОГ 

АРХИВА ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

вршиоца дужности директора Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, 
Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ 

СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању члана Управног одбора Установе за културу и образовање Културни центар 
„Кисач“, Кисач. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА УСТАНОВЕ ЗА 

КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 
дужности председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови 
Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању чланова Управног одбора Предшколске установе „Радосно детињство“, Нови 
Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА УПРАВНОГ ОДБОРА 

ПРЕДШКОЛСКЕ УСТАНОВЕ „РАДОСНО ДЕТИЊСТВО“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности и избору председника Комисије за називе делова насељених места. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ И ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА КОМИСИЈЕ ЗА 

НАЗИВЕ ДЕЛОВА НАСЕЉЕНИХ МЕСТА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

избору председника Савета за образовање. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА САВЕТА ЗА ОБРАЗОВАЊЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Савета за особе са инвалидитетом. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 40 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА САВЕТА ЗА ОСОБЕ СА ИНВАЛИДИТЕТОМ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору члана 

Комисије за родну равноправност. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА РОДНУ РАВНОПРАВНОСТ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

избору члана Савета за буџет и финансије. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 
 



- 136 - 
 

РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ И ИЗБОРУ ЧЛАНА САВЕТА ЗА БУЏЕТ И ФИНАНСИЈЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

избору члана Савета за спорт и омладину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 41 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ И ИЗБОРУ ЧЛАНА САВЕТА ЗА СПОРТ И ОМЛАДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Пошто је завршен рад по утврђеном дневном реду, председница Скупштине је 

упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко питање. 
 
Пошто нико од одборника није желео да постави одборничко питање,  

председница Скупштине је закључила III седницу Скупштине Града Новог Сада у 14.55 
часова. 

 


